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Sporządzono: 06.05.2025

Protokół nr VII/2025 z sesji

VII Sesja IX Kadencji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie
data posiedzenia: 26-03-2025

miejsce posiedzenia: Sala Posiedzeń Urządu Gminy w Nowym Warpnie; pl. Zwycięstwa 1; 72-022
Nowe Warpno

Porządek obrad

Sprawy regulaminowe1.
otwarcie obradA.
stwierdzenie quorumB.
zatwierdzenie porządkuC.

Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Nowe Warpno2.
Interpelacje i wnioski radnych3.
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Nowe Warpno4.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/039/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z5.
dnia 11 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2025

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 20266.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów”7.
na rok 2025

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz8.
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Warpno w 2025 roku”

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobów mienia9.
gminnego Gminy Nowego Warpna nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa.

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Warpno10.
przedstawienie projektu uchwałyA.
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stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 5 lat.11.
przedstawienie projektu uchwałyA.
dyskusjaB.
głosowanieC.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/044/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z12.
dnia 11 grudnia 2024 roku

przedstawienie projektu uchwałyA.
dyskusjaB.
głosowanieC.

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi13.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku14.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Komunikaty i informację15.
Sprawy organizacyjne16.
Zamknięcie obrad17.

Wykaz głosowań

Przyjęcie porządku obrad z wprowadzonymi zmianami (2025-03-26 17:08:48)1.
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/039/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z2.
dnia 11 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2025
(2025-03-26 19:59:03)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 7 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena
Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 8 - Jolanta Falkowska - Sobolewska; Jakub Ignaciuk; Marcin Olek; Piotr
Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2026 (2025-03-26 20:01:33)3.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
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ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów”4.
na rok 2025 (2025-03-26 20:04:27)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz5.
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Warpno w 2025 roku” (2025-03-26
20:08:35)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobów mienia6.
gminnego Gminy Nowego Warpna nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa.
(2025-03-26 20:10:47)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Warpno (2025-03-267.
20:13:13)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 5 lat.8.
(2025-03-26 20:14:37)
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przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/044/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z9.
dnia 11 grudnia 2024 roku (2025-03-26 20:16:34)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (2025-03-26 20:18:34)10.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 1 ), nieobecni: 0
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Paweł
Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (2025-03-26 20:21:54)11.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Marcin Olek; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz
Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA VII SESJI

 RADY MIEJSKIEJ W NOWYM WARPNIE

Z DNIA 26.03.2025

 

W dniu 26.03.2025 roku odbyła się posiedzenie VII Sesji IX Kadencji Rady Miejskiej w
Nowym Warpnie, które rozpoczęło się o godzinie 17:00 i trwała do godziny 21:15 Sesję
poprowadziła Przewodnicząca Rady Helena Kowalska, protokołowała Kamila Kryger.
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Zgodnie z listą obecności z chwilą rozpoczęcia posiedzenia sesji, na skład 15 radnych, obecnych było
15 radnych.  W związku z tym rada posiada quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Z pracowników Urzędu Gminy w Nowym Warpnie obecni byli Burmistrz Nowego Warpna Jarosław
Burba, Sekretarz Gminy Rozalia Adamska, Skarbnik Gminy Nowe Warpno Jolanta Jędrzejczak.  Spośród
Kierowników  Gminnych  Jednostek  Organizacyjnych:  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  w
Nowym  Warpnie  Robert  Rogowski.  Spośród  Jednostek  Pomocniczych  Gminy  obecny  był,  Sołtys
Sołectwa Brzózki Pan Krzysztof Kalisz, Sołtys Sołectwa Warnołęka Mariusz Wysocki, Przewodnicząca
Osiedla  Podgrodzie  Iwona  Kopytowska,  oraz  goście  Mł.asp.  Łukasz  Pospychała,  Dariusz  Mejer,
Grzegorz Wojtkowiak, Agata Sochacka, Piotr Maciejczyk,  .

Przebieg obrad:

00:00:01 - 00:03:30

Ad. 1 Otwarcie obrad

Przewodnicząca  Rady  Helena  Kowalska,  na  wstępie  przywitała  wszystkich  obecnych,  oraz
przypomniała, iż prowadzona jest transmisja sesji.  Następnie Przewodnicząca stwierdziła quorum,
Burmistrz zaproponowała wprowadzenie zmian do porządku obrad, przyjęto proponowany porządek
obrad ze zmianami 

0003:30 - 01:22:00

Ad. 3 Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Nowe Warpno

Jako pierwszym głos zabrał,  Dariusz Mejer Komendant Powiatowy Policji  w Policach: Dzień dobry
Państwu nazywam się Dariusz Mejer na chwilę obecną jestem pełniącym obowiązki  Komendanta
Powiatowego  Policji  Policach,  od  14  stycznia  bieżącego  roku.  Szanowna  Pani  przewodnicząca,
szanowny panie burmistrzu, szanowny panie komendancie, panie nadleśniczy, bardzo dziękuje za to
możliwość  mojego  tutaj  wystąpienia.  Postaram  się  w  bardzo  telegraficznym  skrócie  przedstawić
informację o bezpieczeństwie i porządku publicznego na terenie Gminy Nowe Warpno, i wszystkich
miejscowości. W krótkim odniesieniu do stanu bezpieczeństwa na terenu powiatu polickiego. Aby
mówić  o  stanie  bezpieczeństwa  poproszę  o  następny  slajd.  Postępowania  wszczęte  to  są
postępowania, które wpłynęły do jednostki policji bądź były do nas przekazane bądź są takie sprawy,
które obywatele przebywający na terenie gminy Nowe Warpno nie tylko tacy którzy tu mieszkają
zgłosili do nas. W tedy kiedy postępowanie jest wszczęte one są w określony sposób zakończone.
Jeżeli są postępowania zakończone w tedy mówimy o czynach stwierdzonych. Czyny stwierdzone  to
takie sprawy, które zostały przez nas przeprowadzone w wyniku czynności procesowych i zostały
zakończone bądź to wykryciem sprawcy bądź nie wykrycie sprawcy. W tedy mamy do czynienia z
czynem stwierdzonym inaczej dana sprawa dane zdarzenie jest potwierdzone że to jest przestępstwo.
Nie każde postępowanie wszczęte kończy się stwierdzeniem, że doszło do przestępstwa czasami w
wyniku przeprowadzenia czynności dowodowych są to wykroczenia bądź w ogóle mamy do czynienia
z jakimś wydarzeniem, który nie stanowi znamion przestępstwa. Wskaźnik wykrywalności  to jest
wskaźnik procentowy w odniesieniu do czynów stwierdzonych, czyli ta niebieska kratka. Ile procent
spraw ile procent czynów zostało wykrytych przez policje, organy ścigania, bo tak jak powiedziałem
nie  każdy  czyn  stwierdzony  kończy  się  skierowaniem  aktu  oskarżenia  niektóre  są  czynami
stwierdzonymi i są czynami niewykrytymi. Stąd jest ten wskaźnik wykrywalności. I  teraz tak, aby w
ogóle poruszać się w obszarze bezpieczeństwa to podzieliłem to na dwa obszary. Pierwszy to jest stan
bezpieczeństwa i zagrożenia przestępczością a drugi obszar za chwilę będzie następnym jaki omówię
to będzie stan bezpieczeństwa w ruchu drogowym. To są dwa główne obszary o których możemy
mówić, że stanowią taką wykładnie i wskaźniki dla nas mówiące o aktualnym zagrożeniu na terenie
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powiatu  polickiego  oczywiście  gminy  Nowe  Warpno.  Tutaj  ostatnie  5  lat  przedstawiłem  ilość
postępowań wszczętych- żółty kolor,  ilość postępowań czynów stwierdzonych i  do tego wskaźnik
wykrywalności- żółty kolor  i to są wszystkie zdarzenia na terenie powiatu polickiego. Jak państwo
widzicie ta dynamika postępowań wszczętych mamy od 115, natomiast czynów stwierdzonych mniej o
156, Jeśli chodzi o wskaźnik wykrywalność on nieco odbiega od średniej z przed ostatnich pięciu lat.
Ukształtował się na poziomie 65,5 % jeżeli chodzi o wykrywalność województwa jest na poziomie 68%
więc jesteśmy poniżej 3 punktów procentowych jeżeli chodzi o wykrywalność w całym powiecie za
cały 2024 rok. Tak wyglądają dane jeśli mowa o całym powiecie. Bardzo proszę o kolejny slajd. Tutaj
mamy przestępstwa stwierdzone bo te są najistotniejsze  bo nie ważne kto zawiadomi nie ważne jak
się zaczną to są najistotniejsze dane bo to są przestępstwa, które faktycznie potwierdziliśmy. Jeśli
chodzi o gminę Nowe Warpno to praktycznie zawsze od kilku lat oscylowało w granicach procentu do
3%. Jak widzicie państwo 1,8% przestępstwa na terenie powiatu polickiego to stanowi w sumie 15 % w
całym powiecie tak jak powiedziałem było ich 850. Prymuję  gmina Police i kolejne gminy z naszego
powiatu  .  W  zeszłym roku  było  to  2,24  przestępstw  stwierdzonych  w  tym 15.  Myślę,  że  stan
zagrożenia  przestępczością  nie  obiega  od  poprzednich  lat  i  on  jest  naprawdę  na  takim niskim
umiarkowanym poziomie w odniesieniu do całego powiatu polickiego. Jakie przestępstwa na naszym
terenie Nowego Warpna zaistniały: Kradzież z włamaniem to jedno, uszkodzenie ciała, groźby karalne,
dwa przypadki przywłaszczenia, jedno oszustwo, pozostałe to nietrzeźwi kierowcy, bądź kierowcy
kierujący wbrew obowiązującym zakazom. Te dane są jak państwo widzicie jednostkowe zdarzają się
sporadycznie.  Tak  to  wygląda  na  terenie  całej  gminy  Nowe  Warpno.  Wykroczenia,  10  tysięcy
wykroczeń ujawnili  policjanci na terenie powiatu polickiego, na terenie gminy Nowe Warpno było
blisko 60. Czterokrotnie kierowaliśmy wniosek o ukaranie do sądu 30 razy było to mandat karny 23 są
to środki oddziaływania poza karnego. Dopowiem, że ponad 50 % tych wykroczeń to są wykroczenia
przeciwko bezpieczeństwu ruchu drogowego w komunikacji. Te wykroczenia przeciwko komunikacji to
ponad w 60 % kończą się w drodze postępowania mandatowego. Uważam, że to jest definicja bardzo
dobra i  w tym kierunku będziemy dalej  prowadzić nasze czynności.  Jeżeli  chodzi  o wykroczenia
ogółem to w drodze postępowania mandatowego kończymy blisko 50% spraw. To nie jest tak, że od
razu  karamy  mandatami,  to  nie  jest  tak,  że  od  razu  jest  rozliczanie  policjantów  z  danych
statystycznych. Generalnie o co mi chodzi i to wpajam swoim policjantom na każdym z odpraw, chodzi
o aktywność przede wszystkim o to, żeby policjant zareagował i o to żeby policjant wykonał określone
czynności na miejscu zdarzenia bądź jak ktoś wykona wykroczenie. Na pewno drugorzędną sprawą
jest  to  w jaki  sposób postępowanie  się  zakończy.  Oczywiście  każdy policjant  wie,  czy  popełnia
wykroczenie sprawca bądź przestępstwo i ile razy średnio zakwalifikuje i ta degradacja tych środków
naszych karnych będzie wiadomo odpowiednia. Na co chciałem zwrócić uwagę to to, że nie tylko
karamy mandatami ale również stosujemy środki oddziaływania wykonawcze a tak to wyglądało na
terenie gminy Nowe Warpno jeśli chodzi o zeszły rok. Trochę danych żeby uświadomić państwu jak to
wygląda  nasza  praca,  bo  czasami  oczekiwania  społeczeństwa  są  takie,  że  widok  policjanta  w
mundurze uspokaja widok policjanta gwarantuje spokój ducha. Pamiętajcie państw, że na naszych
barkach spoczywa bardzo dużo innych czynności prewencyjnych. Zobaczcie państwo to jest praca
policjantów podzielona średnio na dobę samych interwencji około 33 na dobę, tu mówię o całym
powiecie, średnio 27 ujawnionych wykroczeń, dzielnicowi wywiady, ustalenia, oczekiwania społeczne
są takie żeby oni byli bardzo blisko społeczeństwa i rozmawiali z państwem a oni naprawdę mają dużo
roboty to jest średnia ilość jakie wykonają i warunki różnych instytucji również dla  urzędu gminy
Nowe Warpno wykonują jak jest potrzeba jak najbardziej.  Średnio koło 20 na dobę natomiast na co
chciałbym zwrócić  uwagę  to  na  kontrolę  liczby  pojazdów  to  jest  pond  20.  Zobaczcie  państwo
praktycznie co dziennie mamy do czynienia z zatrzymanym sprawcą przestępstwa bądź zatrzymanymi
osobami poszukiwanymi. Tak wygląda nasza praca tak po wkrótce, tej roboty można nie widzieć bo to
się  wiąże  praktycznie  każdego  dnia  ze  sporządzeniem określonej  dokumentacji  bo  takie  mamy
obowiązki i takie obwarowania. Interwencje: 12 tysięcy jeśli chodzi o powiat policki na terenie  Gminy
Nowe Warpno to jest 109 interwencji. Jak sami państwo widzicie to jest jeden procent tego gdzie
policjanci są kierowani jeśli chodzi o interwencję. Dwie osoby poszukiwane zostały zatrzymane na
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terenie Nowego Warpna  to niekoniecznie są mieszkańcy warpna tak jak powiedziałem, możliwe są
osoby które podczas kontroli drogowej są  wykonywane na terenie tej gminy i po sprawdzeniu okazuje
się, że jest to osoba poszukiwana mamy obowiązek ją zatrzymać bez względu na to, czy jest to osoba
poszukiwana  przez  policką  policję,  czy  przez  policję  z  całego  kraju.  Cztery  osoby  w związku  z
popełnieniem przestępstwa to są osoby tak jak powiedziałem państwu w większości, które kierowały
na podwójnym gazie i też niekoniecznie są to obywatele Nowego Warpna. Niebieski karty: to sprawy
dotyczą szeroko rozumianej przemocy w rodzinie chciałbym żebyście się państwo też dowiedzieli, że
to  jest  około  5  sztuk  w  zeszłym roku.  Prowadzimy  określone  czynności  generalnie  nowelizacja
przepisów i ustawy ruchu drogowego policji i kodeksu postępowania karnego wprowadziła nam taką
możliwość, że może już policjant podczas interwencji zastosować tak zwane środki nakazowe, czyli
może zażądać na 14 dni  opuszczenia miejsca interwencji wobec sprawcy przemocy, niekoniecznie
jest to mężczyzna chcę to podkreślić., bez względu na to czy jest właścicielem mieszkania czy nie.
Zapewniam państwa,  że  wszyscy policjanci  i  w szczególności  policjanci  którzy  prowadzą nadzór
służbowy wiedzą o tym że gdziekolwiek pojawi się przemoc fizyczna no to w pierwszej kolejności jest
sprawca bądź sprawczyni przemocy zatrzymywana, doprowadzona do wymiaru sprawiedliwości no i w
tedy te środki o których mówiłem nakazu opuszczenia, zakazu zbliżania się, nakazu opuszczenia
lokalu stosuje już albo sąd albo prokurator. Nie ma takiej możliwości proszę mi wierzyć my z nich
korzystamy. Siedemdziesiąt wywiadów i ustalenia dla sądów, prokuratury i pozostałych instytucji,
informowaliśmy też również sąd rodzinny o różnych zdarzeniach bądź niepokojących sygnałach w
związku z osobami nieletnimi. Krajowa mapa zagrożeń bezpieczeństwa takie narzędzie funkcjonuje
cały czas od kilku lat.  Możecie państwo obywatele Nowego Warpna lub nie, wskazywać nam po
zalogowaniu się na odpowiednie aplikacje, bądź na telefonie, bądź na komputerze określić określone
zagrożenie.  Ogółem 1122 zgłoszenia 1% tych wszystkich zgłoszeń dotyczy Nowego Warpna i  te
zgłoszenia  przede  wszystkich  dotyczą  przekraczania  prędkości,  parkowania,  jakieś  uchybienia  w
infrastrukturze drogowej, no i oczywiście słynne spożywanie alkoholu. Jest to dla nas bardzo ważny
sygnał, też to odbieramy jako aktywność mieszkańców w danej gminie, w danej miejscowości, w
miejscu w którym żyją, w miejscu zamieszkania. Także zachęcam do korzystania z tego narzędzia to
takie  zgłoszenie jest  zweryfikowane ono jest  albo potwierdzane albo nie.  Jeżeli  jest  potwierdzane to
kontynuujemy nasze czynności żeby to zagrożenie, jeżeli się da, jeżeli można również w porozumieniu
z władzami samorządowymi wyeliminować.  Wypadki  drogowe to jest  ten drugi  obszar  o  którym
informowałem,  stan  zagrożenia  przestępczością,  stan  bezpieczeństwa  w  ruchu  drogowym.  Dwa
wypadki  zaistniałe  w zeszłym roku  na  terenie  gminy  Nowe Warpno,  to  są  wypadki  z  udziałem
motocyklistów. W 2023 roku brak nie było wypadków generalnie tych zdarzeń jeśli chodzi o gminę
Nowe  Warpno  nie  ma  dużo.  Wyjątkowo  gmina  Kołbaskowo  w  zeszłym roku  nie  odnotowaliśmy
żadnego wypadku, natomiast kolizje czyli zdążenia drogowe były. Ja tylko przypomnę, że wypadek
drogowy jest w tedy gdy jest osoba zabita bądź ranna. Natomiast wszelkie inne zdarzenia gdzie nie
mamy obrażeń to zdarzenia jako zakwalifikowywane jako kolizja drogowa ale proszę uważać mienił się
taryfikator, i za takie zdarzenie 1020 zł plus 10 punktów karnych. Także proszę uważać na drodze w
szczególności jak wyjeżdżamy do pracy włączając się do ruchu. Jeśli  chodzi o przyczyny zdarzeń
drogowych to jest nieustąpienie lub wymuszenie pierwszeństwa przejazdu. Jeśli chodzi o przyczyny
wypadków drogowych to też jest również nie ustąpienie pierwszeństwa przejazdu główną przyczyną.
Natomiast  przyczyną  wypadków  śmiertelnych  to  główną  przyczyną  była  nadmierna  prędkość.
Zdarzenia, kolizje, wypadki, tych zdarzeń naprawdę nie ma dużo, na terenie Nowego Warpna 4, na
570 jeśli chodzi o powiat policki. Tak jak powiedziałem dwa to były kolizję dwa wypadki. Wypadki i
kolizje na terenie gminy Nowe Warpno zdarzenie z motocyklistą dwa. Diagnozując problem, bo już
jestem po rozmowie z panem burmistrzem i z panią zastępcom burmistrza wiem, że jest problem jeśli
chodzi o weekendy jeśli chodzi o motocyklistów. Sam przyznam, że jestem motocyklistą i stara się nie
naruszać przepisów i też jestem praktycznie co dróg, trzeci tydzień goszczę na terenie gminy Nowe
Warpno i wiedzę jak to wygląda, wiem jak są parkowane samochody pewne przedsięwzięcia podczas
rozmowy z burmistrzem podjęliśmy dotyczącego parkowania samochodów. Ostatnio nawet doszło do
zdarzenia drogowego, gdzie samochód został porysowany tutaj na jednym z parkingów, zgłoszenie do
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nas dotarło będziemy prowadzić czynności wyjaśniające w tej sprawie. Powiem państwu tak, no tak
krawiec kraje jak materiału staje. Staram się tak organizować służby przede wszystkim policjantów
ruchu drogowego, żeby zapewnić ich obecność na wszystkich czterech gminach. Biorę pod uwagę
stan zagrożenia wypadkami, zagrożenia kolizjami ale również sygnały tak ja powiedziałem z krajowej
mapy zagrożeń  bezpieczeństwa. Wiemy, że jest z tym problem w szczególności na dojeździe od
warpna, pracując jeszcze w wydziale ruchu drogowego Komendy Wojewódzkiej Policji  w Szczecinie
dostaliśmy do podziału 23 motocykle służbowe. Te motocykle na pewno pojawią się tu w gminie i dwa
trafiły  do  komendy  w  policach.  Teraz  się  cieszę  bo  sam  mogę  mini  dowodzić  i  zapewniam,  że
motocykliści na pewno się pojawią w gminie Nowe Warpno. Więc staram się podzielić w taki sposób
aby syntetycznie podzielić obecność na terenie poszczególnych gmin. Najważniejsze zabezpieczenia:
Bezpieczne  wakacje,  Święto  Leszcza,  działania  przeciwpowodziowe.  Wiem,  że  w  tym  roku  pan
burmistrz będzie kolejne Święto Leszcza organizował, więc proszę liczyć na nasze wsparcie postaram
się o obecność policjantów, podmiotów policyjnych być może patrol konny na zabezpieczenie. Nie
zostawimy tego przedsięwzięcia  samego sobie,  będziemy wykonywać czynności  zabezpieczające.
Proszę tylko o odpowiednią informację żebyśmy mogli się skalkulować i zadedykować odpowiednich
funkcjonariuszy. Programy profilaktyczne, które również prowadzimy na terenie Nowe Warpno przede
wszystkim jest to szkoła i przedszkole, to są powiatowe programy na temat bezpieczeństwa pieszych,
rowerzystów, motocyklistów, o różnych mówimy o cyber-zagrożeniach,  mówimy o wszelkiego rodzaju
zagrożeniach  przestępstwami  oszustwami,  na  wnuczka,  na  policjanta,  uświadamiamy  jesteśmy
obecni. Jeżelibyście państwo mogli zorganizować pewną ilość osób w świetlicy bądź w szkole proszę o
telefon bezpośrednio do dzielnicowego do pani kierownik   nawet do mnie na pewno przyjedziemy,
porozmawiamy, na pewno udzielimy wskazówek.  Jesteśmy bardzo otwarci  na współpracę przede
wszystkim na profilaktykę bez względu na to czy są to przedszkolaki, czy to są nasi kochani seniorzy.
Zagadnienia kadrowe: szanowni państwo kadra ta którą mam zaszczyt kierować wakatów troszeczkę
zastałem  142  mam  etatów  123  zatrudniania  19  wakatów,  do  tego  jeszcze  około  14/15  osób
związanych z długą nieobecnością. Powiem tylko że wszystkie ręce na stół wyłożyliśmy jeśli chodzi o
ten zakres styczeń, luty, marzec 10 nowych podań wpłynęło do komendy w Policach. Bardzo bym się
cieszył  jeśli  chociaż  połowę  tych  osób  trafiłaby  do  mnie.  Pozwoliłoby  to  odciążyć  troszeczkę
policjantów, którzy dużo nadgodzin muszą wykonać a przede wszystkim pozwoliłoby wykonać drugi
etat żeby pan dzielnicowy nie jeździł sam, żeby miał wsparcie, no i oczywiście zależy mi na tych
policjantach jeśli będę miał ich więcej to będę mógł ich dysponować na teren Gminy Nowe Warpno.
Szczególnie zagrożenia w okresie weekendowym i letnim są diagnozowane. Są odejścia są przyjęcia,
staramy się tak że naprawdę policjanci mi w tym pomagają bo nie ma większego naboru jak policjant
do policjanta. Było spotkanie w Nowym Warpnie z ochotniczą strażą pożarną liczymy, że któryś z
ochotników się zadeklaruje zapraszam do rozmowy. Tutaj bym chciał  się zatrzymać na moment.
Bardzo bym prosił państwa radnych , aby odnotowali sobie państwo te kwoty. Jesteście państwo tak
samo w pewnym zakresie osobami publicznymi znacie sowich mieszkańców, prowadzicie spotkania to
są kwoty netto czyli na rękę. To są kwoty które dostaje policjant który przychodzi do służby tu ma
znaczenie wiek, wiek do 26 lat życia i przed ukończeniem kursu podstawowego dostaje 5700 netto po
siedmiu miesiącach wracają już odpowiednio do nas i to jest już 900 zł minimum i nie przekroczy 1800
zł więcej. Także kwota 7 tyś netto dla młodego człowieka to jest sporo tyle się zarabia na emigracji.
Jestem otwarty na współpracę, mam miejsca na dzielnicy, mam miejsca w ruchu drogowym, mam
miejsca w ogniwie patrolowo-interwencyjnym, a jak ktoś nie bardzo będzie się czuł w mundurze mam
miejsca  w  służbach  operacyjnych.  Priorytety:  głównym priorytetem jest  oczywiście  podniesienie
naszej  skuteczności  w  zwalczaniu  przestępczości  pospolitej,  czyli  kradzieży,  oraz  kradzieży  z
włamaniem. Na tym, na którym najbardziej się skupię będzie promocja zawodu policjanta. Więc jeżeli
gmina Nowe Warpno i pan burmistrz organizowałby dni otwarte gminy dni otwarte szkoły bardzo
chętnie się w to włączymy z naszym stoiskiem i szczegółów udzielimy odnośnie naszej pracy, naszego
funkcjonowania. Pokrótce z mojej strony to wszystko, bardzo dziękuję za możliwość wystąpienia. 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej  Helena Kowalska:  Dziękuję bardzo, czy państwo radni
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mają może jakieś pytania do pana komendanta może będzie mógł udzielić informacji? Głos zabrał
radny Paweł Wojcieszczyk:  Czy jest może zwiększona liczba przestępstw z udziałem obcokrajowców?
Głos  zabrał  komendant:  Już  mówię  to  zależy  od  powiatu,  każdy  powiat  ma  określoną  ilość
cudzoziemców. Którzy są zameldowani na ich terenie. Ja to pozwoliłem sobie zbadać jeśli chodzi o
ruch drogowy jest on w miarę dokładnie. Jeśli chodzi o przestępstwa to od 5 do 10% kształtuję się ta
liczba  popełnionych  przestępstw  przez  cudzoziemców.  Mówię  tu  o  wszystkich  cudzoziemcach,
natomiast 60-70% cudzoziemców to są obywatele Ukrainy. Tak to wygląda to odbiega jeśli chodzi o
różne  powiaty  kilka  kilkanaście  procent,  natomiast  nie  jest  to  aż  tak  zatrważające  jak  to  jest
podawane nieraz w przestrzeni publicznej. Jeżeli chodzi o dokładne dane na terenie powiatu polickiego
to nimi nie dysponuję jak je otrzymam policzymy statystycznie i przekażemy taką informację. Tak jak
powiedziałem w granicach10% ogółem. Jeżeli chodzi o nietrzeźwych kierujących to między 15 a 20%.
Na koniec bardzo przepraszam chciałem podziękować za współpracę i  wsparcie,  którą burmistrz
zadeklarował mi pisemnie.  Napisałem wniosek do pana burmistrza, o to żebyśmy do urządzenia
którym dysponujemy otrzymali kilkadziesiąt narko-testerów. Proszę mi wierzyć że spożytkujemy je też
podczas służby zewnętrznej gdzie będę kierował swoich policjantów. Wiem, że mam zapewnienie
bardzo za to dziękuję.  Wiem, że państwo będą nad tym głosowali  także apeluję o to żeby być
przychylnym  ku  temu  przedsięwzięciu.  Kieruję  swój  uśmiech  one  na  pewno  nie  zostaną
zamarynowane tylko wykorzystane.   Helena Kowalska:  Ja tak tylko wracając pani kierownik była i nas
zachęcała do pracy w policji, tylko zapytam o wiek maksymalny? Głos zabrał komendant: Nie ma
takiego czegoś.  Trzeba przebrnąć całą  procedurę począwszy od w-  f  po  rozmowy kwalifikacyjne,  po
testy….. i zdrowie przede wszystkim. Teraz z moim nadciśnieniem pewnie bym nie przeszedł, ale 27
lat temu dałem radę. Kiedyś zwracali uwagę na uzębienie teraz już nie, na tatuaże przede wszystkim
teraz się zmieniło to już co drugi policjant ma tatuaż. Helena Kowalska:  Bardzo dziękuję za tą
prezentację, myślę iż pan burmistrz jeszcze chciałby kilka słów. Jarosław Burba:  Tak ja również bardzo
dziękuję  za  to  partnerstwo  bo  ta  współpraca  polega  na  partnerstwie.  Z  panem komendantem
rozmawialiśmy na ten temat i przygotowań do sezony letniego o czym pan komendant wspominał.
Informowałem, iż u nas kwestia parkowania jest to też problem na terenie gminy tym bardziej iż
przymierzamy się do płatnych parkingów. Wręcz może spowodować w drugą stronę reakcję. Jesteśmy
gminą głównie  i żeby nie wylać dziecka z kąpielą najważniejsze żeby nie powodować zagrożenie i
żeby było bezpiecznie. Dziękuję za tą współpracę i na ręce pana komendanta dziękuję wszystkim
policjantom i pracownikom bo tak naprawdę  wszyscy pracują na rzecz bezpieczeństwa. Dla nas to
bezpieczeństwo jest bardzo ważne. Przy panu komendancie i pani kierownic przekazuję iż mamy stały
kontakt z panem dzielnicowym pewnie z raz w miesiącu rozmawiamy też wymieniamy spostrzeżenia i
uwagi ale i takie merytoryczne wskazówki w zakresie poprawy i bezpieczeństwa i za to też bardzo
dziękuję.  Jestem  pewien  że  ta  współpraca  na  naszą  przyszłość  będzie  się  dobrze  układać.  
Komendant: Dziękuję bardzo jesteśmy do państwa dyspozycji. Głos zabrała radna Jolanta Falkowska-
Sobolewska: Zapraszamy również na nasze osiedla Miroszewo i Podgrodzie.  

Głos zabrała Przewodnicząca: Proszę teraz o zabranie głosu Komendanta Powiatowego Państwowej
Straży Pożarnej Pana Piotra Maciejczyka. Głos zabrała Piotr Maciejczyk:  Dziękuję za oddanie głosu.
Szanowni radni, szanowni państwo, goście, nie mam prezentacji ale jest w formie PDF całą informacja
roczna i zacznę od kadrowych spraw. Mianowicie w ubiegłym roku 53 etaty funkcjonariuszy i dwa
etaty cywilne. W ubiegłym roku był jeden wakat, który w bieżącym roku był nabór i 10 osób starało się
o  to  miejsce.  W ubiegłym roku pięć  etatów mundurowych otrzymała  komenda udało  się  na  te
wszystkie etaty pozyskać. Przejdę dalej na kontrolno-zapoznawcze tutaj mamy w gminie pięć takich
czynności  kontrolno-rozpoznawczych  przeprowadziliśmy  z  czego  3  dotyczyły  zaplanowanego
wypoczynku dzieci i młodzieży dwa pozytywne dotyczyły obozowiska ZHR w Podgrodziu i jak również
obozowiska w Miroszewie. Jedna opinia była negatywna i  dotyczyła lokalu usługowego przy ulicy
Kościuszki. Właściciel chciał ten obiekt zrobić na taki obóz dla dzieci niestety nie spełniał warunków
ochrony  przeciwpożarowej.  Jeżeli  chodzi  o  działania  profilaktyczne  to  działaliśmy  w  związku  z
obozowiskami  przeprowadzaliśmy  szkolenia  dla  dzieci  i  młodzieży.  Dodatkowo  z  działań
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prewencyjnych robiliśmy ewakuację ze Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Nowym Warpnie, ćwiczenia
były nie zapowiedziane przez dyrekcję tak jak w latach ubiegłych. Przejdę dalej, statystyka zdarzeń na
terenie całego powiatu. Mogę powiedzieć , iż łącznie było 889 zdarzeń, gdzie 193 pożary co stanowi
22%, 218 miejscowych zagrożeń co stanowi 70 %, oraz 78 alarmów fałszywych co stanowi blisko 9%.
W porównaniu do roku 2023 był to wzrost niewielki ale było. Jeśli chodzi o pożary to 7% miejscowe
zagrożenia 2%, no i alarmy fałszywe aż 30%. Tutaj jeżeli chodzi o najwięcej zdarzeń w poszczególnych
gminach to najwięcej było w Policach, następ[nie w gminie Dobra 113, w gminie Kołbaskowo 131 i w
gminie Nowe Warpno 80. Jeśli  chodzi o ludność to wiadomo, że gmina Nowe Warpno jest mniej
ludności  jak  w  Kołbaskowie,  aczkolwiek  procentowo  ta  ilość  zdarzeń  w  Nowym  Warpnie  jest
nieznacznie mniejsza jak w gminie Kołbaskowo. Jeżeli chodzi o ilości zdarzeń w Gminie Nowe Warpno
to tutaj najwięcej zdarzeń bo aż 58 to były miejscowe zagrożenia 20 to pożary i tylko 2 alarmy
fałszywe tutaj o OSP z terenu gminy najwięcej wyjazdów miała jednostka z Nowego Warpna 61 i 19
OSP  Brzózki.  Jeśli  chodzi  o  osoby  poszkodowane  to  osoby  były  poszkodowane  w  miejscowych
zagrożeniach nie było osób poszkodowanych podczas pożarów i 12 osób było poszkodowanych w
skutek miejscowych zagrożeń oraz 1 ofiara śmiertelna.  Jeśli  chodzi  o  dyspozycyjność jednostek OSP
które nie wyjeżdżały do zdarzeń, tutaj Kołbaskowo aż 14 zdarzeń. Tutaj nie mamy jednostek z Nowego
Warpna co oznacza, że skuteczność jest 100%. Wynika to z tego, że nie ma kierowcy, nie ma pełnej
obsady  i  dany  zastęp  nie  może  wyjechać  do  zdarzenia.  Teraz  powiem  o  charakterystycznych
zdarzeniach na terenie gminy.  16 lutego był  wypadek czy zdarzenie drogowe  na ulicy Wojska
Polskiego motocyklisty i samochodu osobowego w działaniach brały udział jednostki Nowe Warpno i
Brzózki oraz policja. Osoba poszkodowana motocyklista, Kolejne zdarzenie 13 marca w Warnołęce był
wypadek motocyklisty  tu  działała  jednostka z  Brzózek zabezpieczyła  miejsce zdarzenia,  udzieliły
osobie rannej pomocy medycznej. Pierwszego maja wpłynęło  zgłoszenie z CCPR-u odnośnie osoby
znajdującej się około 50 metrów od brzegu na zalewie szczeciński zadysponowano zastęp Osp Brzózki,
która ma łódź ratowniczą oraz  zastęp z Nowego Warpna. Po przyjeździe okazał się, że osoba została
uratowana z  wody strażacy udzielili  pierwszej  pomocy,  ta  osoba została  przetransportowana do
szpitala. 9 maja na ulicy Kościuszki do osoby, która miała uraz głowy zadysponowano OSP Nowe
Warpno oraz Zespół Ratownictwa Medycznego Trzebież osoba została opatrzona i  przekazana do
szpitala. Kolejny 6 lipca zdarzenie też z dziedziny ratownictwa medycznego, śmigłowiec uległ awarii,
więc kobietę przetransportowano pogotowiem do szpitala. Kolejne zdarzenie 11 lipca, miło miejsce
stanie zagrożenia życia osoby osp Nowe Warpno i  Trzebież.  Bardzo były profesjonalne działania
zastępu ratowniczego, z wykonaniem badań, następnie osoba przetransportowana do szpitala. 22
lipca  o  osobie  w  Nowym  Warpnie  u  której  nastąpiło  nagłe  zatrzymanie  akcji  serca  do  osoby
zadysponowano  OSP  Nowe  Warpno  działania  polegały  na  prowadzeniu  resuscytacji  krążeniowo
oddechowej osoby poszkodowanej oraz wyznaczenie miejsca dla śmigłowca LPR. 27 października było
podobne zdarzenie osobo pocięła się nożem chcąc popełnić samobójstwo strażacy którzy przybyli osp
Nowe Warpno udzielili pomocy osobie następnie przekazali zespołowi. Można wskazać, że dużo jest
działań takich za pogotowie.  W pierwszej pomocy jest OSP, którzy są przeszkoleni z pierwszej pomocy
a następnie w drugiej  turze jednostka z  Trzebieży,  która można powiedzieć,  że ma ratowników
medycznych  którzy  pracują  w  szpitalach  i  na  pogotowiu  i  mają  odpowiedni  sprzęt  ambulans.
Ćwiczenia gminne  8 września OSP Nowe Warpno i rozgrywały się na wodzie przy pomocy łodzi
ratowniczych, dotyczyły podjęcia tonącego , byliśmy ocenialiśmy te ćwiczenia. Następnie odbyły się
warsztaty szkoleniowe w Trzebieży, gdzie  brało udział sześć jednostek OSP w tym jednostka z OSP
Nowe Warpno.  Kolejno  13  grudnia  były  warsztaty  szkoleniowe zorganizowane,  strażacy  ćwiczyli
gaszenie  przewodów kominowych,  oraz  siłowego otwierania  drzwi.  Dodatkowo w roku  ubiegłym
zrobiliśmy szkolenia podstawowe dla strażaków, w którym brały udział dwie osoby z Nowego Warpna i
jedna osoba z Brzózek. Te trzy osoby zdały pozytywnie egzamin. Jeśli chodzi o sprzęt to tu widać
udało się wymienić pięć samochodów. Doposażenie jednostek samochody elektryczne od gminy Nowe
Warpno została przelana kwota 5 tysięcy złotych na fundusz wsparcia. Mała cegiełka ale udało się za
kwotę 207 tysięcy złoty zakupić. Dofinansowanie na kwotę 5360 zł dla jednostki OSP Nowe Warpno z
czego udało się zakupić pięć par obuwia skórzanego. Jeszcze mam podsumowanie wnioski, która
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dotyczy Nowe Warpno. Jest taka strategia podpisana przez zarząd wojewódzki OSP dotycząca zakupu
sprzętu  dla  OSP,   przy  wsparciu  środków unijnych,  wobec  tych  anomalii,  które  nas  nawiedzają
nawalne deszcze wiatrołomy,  w dofinansowaniu 85% i 15 % wkładu własnego może być mniejszy dla
samorządów aż do 7,5%. Wskazaliśmy takie potrzeby a mianowicie gmina zakup nowego samochodu
o nadwoziu pickup dla OSP Brzózki wartość samochodu 250 tyś., agregaty prądotwórcze dla dwóch
jednostek zakupione też w kwocie blisko 50 tyś jeden, aby w razie  kryzys miała zasilanie bo to jest
bardzo ważne. Dodam, że staramy się ze strategii pozyskać łódź dal OSP Nowe Warpno, zobaczymy
co się uda zorganizować. To wszystko z mojej strony jak są jakieś pytania to proszę. 

Głos zabrał Burmistrz: Bardzo dziękuję za to wsparcie pana komendanta które umożliwi mam nadzieją
na zakup tego sprzętu bo to jest dla mnie bardzo ważne. Bezpieczeństwo w naszej gminie bardzo
mocno jest oparte na ochotnikach osp, tak jak pan komendant wskazał często te zabezpieczenie
medyczne jest bardzo istotne. Jak uczestniczyłem w odprawach rocznych pana komendanta to tak
naprawdę utrzymuje się mniej więcej 50  wyjazdów mają jednostki OSP. Dla nas jest ważny czas
reakcji, oczywiście oby ich było jak najmniej, które mają najtragiczniejsze skutki ochrony zdrowia ale
tez  mienia  czyli  pożary.  Dziękuję  za  to  wsparcie  bo  często  tego  nie  widać  w takich  typowych
działaniach ale też pan komendant niejednokrotnie użyczał mi sprzętu specjalistycznego do takiego
podejmowania działań ratowniczych związanych z na przykład wysoki budynek, szkoła, dachówka i to
są działania w trybie pilnym, czy ratusz. Praktycznie jesteśmy na bieżąco w kontakcie. W tym roku
odbędą się obchody powiatowe święta straży pożarnej w Nowym Warpnie. Planujemy tutaj realizować
pod ratuszem także będziemy gościć wszystkie OSP a mamy ich 10 i 11 Mierzyn. Dziękuję naszym
jednostką OSP za te działania bezpieczeństwa ale nie tylko. Bo one bardzo aktywnie uczestniczą w
życiu społecznym przygotowaniu przedsięwzięć realizowanych przez gminę.  

Głos zabrała Przewodnicząca Helena Kowalska:  Jak już pan burmistrz  zaczął  wypowiedź,  miałam
później zabrać głos, ale pozwólcie, ze w woli dopowiedzenia kilka słów odnoście OSP Nowe Warpno. 
W 2024 roku nasza straż pożarna wyjeżdżała 63 razy, 12 pożarów, 47 razy do likwidacji miejscowych
zagrożeń. Zobaczmy jaka jest tendencja tych pożarów jest coraz mniej a jednak strażacy muszą się
dokształcać  wykwalifikować do zupełnie  innych ról.  Dlatego szkolimy się  OSP Nowe Warpno teraz  9
starzyków  ochotników  pobyło  kurs  kwalifikowanego  udzielania  pierwszej  pomocy  przedmedycznej,
razem jest tych wykwalifikowanych  osób 12. Bardzo się to przydaje szkoda, że coraz częściej.  Tych
zagrożeń  jest  bardzo  dużo,  wypadek  samochodowy  jedzie  straż,  udzielanie  pierwszej  pomocy,
powalone drzewa, zalane piwnice, spektrum naszych działań jest bardzo duże i mam nadzieję, że
sprawdzamy się w trym naszym ratownictwie. OSP Nowe Warpno prowadzi działania z ratownictwa
technicznego, wodnego, ekologiczno-chemicznego. Pan komendant pokazał mieliśmy ćwiczenia, które
są  obowiązkowe  raz  w  roku.  Musimy  podnosić  nasze  kwalifikację,  tak  jak  podnoszenie
poszkodowanego  z  wody.  Utrzymujemy  się  z  dotacji  dofinansowań  dzięki  temu  zakupujemy  sprzęt,
zęby  wspierać  naszą  działalność.  Otrzymaliśmy  pomoc  finansową  z  Gminy  Nowe  Warpn,  bardzo
dziękujemy za  tą  pomoc.  Występujemy do  różnych  instytucji  między  innymi  do  Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska. Robimy różnego rodzaju mitingi, projekty ,,Co to jest CO” mówiliśmy o
tlenku węgla, rozdawaliśmy czujniki tlenku węgla, czajniki dymu. Z tego miejsca chciałabym taki apel
do mieszkańców przekazać. Ostatnimi czasów było bardzo dużo pożarów kominów, wyjątkowo na
terenie Nowego Warpna się  taki  rzeczy zadziały.  Czujnik  podstawa,  zawsze mieszkaniec usłyszy
domownik usłyszy jest w stanie zareagować, uratować siebie czy swój dobytek. Nie jest to duży koszt i
zachęcamy do zakupu, no i oczywiście przeglądy kominiarskie co roku musimy. Dbajcie państwo o
swoje  bezpieczeństwo w domach nie  mówię  żebyśmy nie  przyjeżdżali,  ale  żebyście  się  czuli  w
waszych  domach  bezpiecznie.   Teraz  proszę  pana  nadleśniczego  Grzegorza  Wojtkowiaka  o
przedstawienie bardziej zielonej wersji krótkiej informacji.  

Głos  zabrał  Nadleśniczy  Grzegorz  Wojtkowiaka:  Dziękuję  bardzo  pani  przewodnicząca,  panie
burmistrzu, szanowni państwo radni. Nastawiłem się na krótkie wystąpienie bo siłą rzeczy nie mam
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tyle do powiedzenia na temat bezpieczeństwa co panowie komendanci to po pierwsze. Po drugie
dyrektor  generalny  lasów  państwowych  zobowiązał  nas  nadleśniczych  do  corocznego  składania
informacji  do  rad  gmin  o  stanie  środowiska  i  o  naszych  działaniach  i  do  końca  kwietnia  takie
sprawozdanie na pewno państwu złoże i jeśli państwo pozwolą top poproszę o możliwość ponownego
stawienia się przed państwem i w tedy będę już starł się bardziej  szczegółowo powiedzieć o naszej
roli. Dziękuję za zaproszenie bo bardzo cenna jest dla mnie możliwość zacieśniania współpracy z
instytucjami  działającymi  w  obszarze  działania  też  nadleśnictwa,  które  jest  największym
nadleśnictwem w Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Szczecinie 23 tysiące hektarów lasów z
czego 1/3 na terenie gminy Nowe Warpno. Jak się okazuje ponieważ na co dzień ja tego tak nie
przeliczam, my się nie posługujemy granicami administracyjnymi jednostek samorządowych mamy
swój podział administracyjny. 8 tysięcy hektarów na terenie gminy Nowe Warpno to są w przybliżeniu
cztery leśnictwa z 12, które mamy: Leśnictwo Nowe Warpno, Myślibórz i w dużej części Pienice i
Mańczyce. Lasy państwowe są państwową jednostką organizacyjną działającą w celu prowadzenia
gospodarki leśnej na zasadzie samofinansowania i w oparciu o ustawę o lasach, więc nie utrzymujemy
się z dotacji musimy sami wypracować zasoby na utrzymanie swoich działań. Robimy to na zasadzie
prowadzenia gospodarki leśnej. W przypadku Nowego Warpna a mieliśmy mówić o bezpieczeństwie,
więc lasy można powiedzieć gwarantują gminie Nowe Warpno bezpieczeństwo środowiskowe, w jakiś
tam sposób może też są zaporą przed niebezpiecznym światem przed miastami takimi jak Szczecin.
Tak wygląda to  otoczenie  Nowego Warpna,  czyli  morze drzew,  prawie 7 milionów sześciennych
drewna. Czy te  7 milionów to dużo czy mało to najlepiej spojrzeć na zasadzie porównania jak te
zasoby drzewne się zmieniały na przestrzeni 30 lat a zwiększały się tak, ze w zasadzie się podwoiły.
Jest to zasługa po części gospodarki leśnej a po części, zmieniających się warunków klimatycznych.
Prawda jest taka, że wydłuża się okres wegetacyjny robi się cieplej drzewa silniej przyrastają. Jednak
mogą być państwo spokojni o to co jest naszym wspólnym zasobem tj. nadleśnictwa i gminy Nowe
Warpno, czyli lasy państwowe i ich przyszłość jest zapewniona. Staramy się utrzymać lasy w dobrej
kondycji i w dobrym stanie. Takie jest też nasze ustawowe zadanie. Gospodarka leśna to między
innymi sprzedaż drewna z tego musimy też się utrzymywać. Mayu ty też rolę można powiedzieć
służebną  wobec  mieszkańców  sprzedajemy  około  10%  sprzedanego  drewna  na  potrzeby
mieszkańców. Między innymi mieszkańców gminy Nowe Warpno. Jest to między innymi drewno które
wyrabiamy  my  jako  nadleśnictwo  ale  też  jest  możliwość  wyrobienia  sobie  drewna  samemu na
zasadzie tzw. samo-wyrobu. Wciąż jeszcze nasi mieszkańcy korzystają z tej możliwości. Ten obrazek
pokazuje  wszystko  tzn.  celem  gospodarki  leśnej  jest  przemiana  pokoleń,  nie  chodzi  tylko  o
pozyskiwanie  drewna ale  też  zastąpienie  drzew dojrzałych  czy  to  starzejących  się,  które  mogą
stwarzać  zagrożenie  mieszkańców,  czy  dla  ruchu  drogowego,  czy  po  prostu  dla  trwałości  lasy,
trwałości środowiska leśnego. Staramy się prowadzić przemianę pokoleń na zasadzie zastępowania
starych drzew nowymi i tak to wygląda w praktyce. Nie wszystko jest takie różowe są też zagrożenia
dla zarówno gospodarki leśnej, my na co dzień mówiąc o zagrożeniach to skupiamy się właśnie na
zagrożeniach dla lasu ale są też zagrożenia dla mieszkańców. Podstawowe zagrożenie o którym
wypada powiedzieć  w tych  okolicznościach  to  jest  zagrożenie  pożarowe.  Skupia  się  duża  część
naszych sił i środków. W zeszłym roku koszt ochrony przeciwpożarowej wyniósł około 700 tysięcy
złotych i  te koszty systematycznie rosną utrzymujemy w naszym nadleśnictwie punkt alarmowo-
dyspozycyjny w razie dostrzeżenia pożaru zawiadamiamy właściwe służby czyli straż pożarną. Opiera
się to na systemie kamer na czterech wieżach rozmieszczonych na terenie nadleśnictwa. Kamery  i
detektory  wykrywają  dym  jest  to  weryfikowane  przez  osobę  alarmującą,  punkt  alarmowo-
dyspozycyjny poza tym wysyłamy w okresie akcji przeciwpożarowej patrole naziemne krążące po
nadleśnictwie.  Lasy  państwowe  utrzymują  też  loty  patrolowe  i  gaśnicze  w  celu  wykrywania  i
zwalczania pożarów. Na terenie nadleśnictwa są 24 punkty czerpania wody zarówno sztuczne, czyli
zazwyczaj zbiorniki wkopane w ziemie jak i naturalne. Niestety na te naturalne możemy z panem
komendantem  liczyć  coraz  rzadziej  z  powodu  suszy  obniżania  się  poziomu  wód  gruntowych.
Utrzymujemy pasy przeciwpożarowe wymagane przez przepisy i  całą sieć dojazdów pożarowych.
Oczywiście po że tylko 17 pożarów było w ubiegłym roku to zawdzięczamy na pewno pogodzie, która
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była dosyć wilgotna w ubiegłym roku ale też naszemu działaniu i  współpracy ze strażą pożarną,
zarówno  państwową jak  i  ochotniczą  wiec  strażakom serdecznie  dziękuję.  Wspomniane  dojazdy
pożarowe to sieć ma ponad 200 km łącznej długości na terenie nadleśnictwa. Niestety budowa przede
wszystkim tych dróg nie jest tania, więc  dróg osiągających najwyższe standardy przybywa nam
powoli ale staramy się dokładać sił. Ze względu na to, ze wykorzystujemy takie dobre utwardzone
drogi tez do transportu drewna. To też był temat naszych rozmów z panem burmistrzem ostatnio że o
ile to możliwe będziemy się starali stworzy c alternatywną sieć dróg dla dróg gminnych, ciężarowych
wywóz  drewna  potrafi  być  uciążliwy  dla  mieszkańców.  Inne  zagrożenia  to  są  zagrożeni  zarówno  ze
strony przyrody nieożywionej jak i  ożywionej przede wszystkim susze a w ślad za susza idą  w
pierwszej kolejności kornik drukarz kornik ostro zębny. Widzimy co robią te niepozorne owady z
drzewostanami. Obserwujemy masowe zamieranie świerka. W następstwie suchych lat jakie mieliśmy
ostatnio i stopniowo przerzedzane nie wszystkich a ale wielu starych drzewostanów sosnowych, więc
nie wszystkie cięcia które państwo obserwują wynika z planowej gospodarki leśnej czasami po prostu
wymuszone przez te zagrożenia. W momencie osłabienia drzewostanu przez suszę bardzo chętnie
ostatnio pojawia się na nich jemioła stopniowo wędruje ten gatunek z południa jemioła na sośnie to
jest  jakaś  nowość  w  naszym  krajobrazie.  Oprócz  bezpieczeństwa  samych  lasów  pożar  stwarza
niebezpieczeństwo nie tylko dla lasów ale dla ludzi  natomiast typowym niebezpieczeństwem dla
użytkowników lasu, czy ludzi mieszkających w pobliżu lasu. Drzewa tak zwane niebezpieczne do
takich  kwalifikujemy  drzewa  spróchniałe,  drzewa  pochylone  w  kierunku  dróg,  czy  granic  posesji.
Ponosimy duże koszty  i  organizacyjne dla  nas to  duży problem żeby takie  drzewa znajdować i
unieszkodliwiać. Przynajmniej raz do roku cła komisja zbiera się, żeby przeglądać wszystkie drogi
publiczne w zasięgu nadleśnictwa w granicy z działkami innej własności, ale też państwa zgłoszenia.
Zgłoszenia mieszkańców skutkują tym, ze wkraczamy do akcji i wycinamy drzewa które dla państwa
są zagrożeniem dla nas niestety są tylko kosztem. No i należy tu wspomnieć o straży leśnej jest to
formacja  działająca w ramach służby leśnej  ale  dosyć specyficzna posiadająca szersze uprawnienia.
Bardzo chętnie nasi strażnicy współpracują z policją i bardzo sobie chwalą tą współpracę. Staramy się
pomagać policji  na tyle na ile jest to możliwe. Sami też mamy swoje zadania przede wszystkim
zwalczaniu tak zwanego szkodnictwa leśnego które się nazywa kradzieżą drewna ale też na różny
sposób niszczenia środowiska leśnego. Takich interwencji mamy dosyć dużo zorganizowane akcje
wspólne,  z  jednostkami  straży  leśnej  z  różnych  jednostek.  Wspólne  akcje  z  policja  ze  strażami
miejskimi i gminnymi. Podobnie jak pan komendant staramy się być aktywni i widoczni w terenie.
Taka nasza rola,  aby było widać strażników. Tu akurat  fotka z  udanej  akcji  zatrzymania panów
podczas nielegalnego wjazdu. Dla większości z nas jest to uciążliwe kłady jeżdżące po lasach jest to
zjawisko bardzo trudne do zatrzymania z  naszymi środkami,  którymi dysponujemy. To szanowni
państwo tyle w takim krótkim czasie jaki miałem. 

Głos zabrała Przewodnicząca: Bardzo dziękujemy panie nadleśniczy. Ma ktoś może pytania do pana
nadleśniczego w tej materii. Głos zabrała radna Jolanta Falkowska – Sobolewska: Tak, tak prośba o
wzmożone kontrole w lasach właśnie przeciwko kładom  jak ja to mówię bo Miroszewo stało się tak
modnym terenem teraz na jeżdżenie na tych kładach i to przez dzieci, co jest przerażające. Dorosły to
dorosły ma swój rozum jak się coś stanie to jest jego odpowiedzialność. W ubiegłym tygodniu był to
problem. Każdą ze służb prosimy o interwencje sobotnio niedzielne.   Głos zabrał Burmistrz: Również
panie nadleśniczy dziękuję za to partnerstwo. Szanowni państwo ja powiem tak pewnie tu bardziej
szczegółowo będzie omawiane kiedy pan nadleśniczy będzie w kwietniu i będzie mówił o okresie
minionym i o planach. Z tą działalnością, czy pracami które są w lesie prowadzone czasem jest tak że
są różne opinie na ten temat różne oceny. Powiem państwu, że jestem przekonany iż będzie ciekawe
to spotkanie kwietniowe dlatego że przybliżenie tej tematyki pozwala wiele rzecz zrozumieć. Ja jestem
członkiem rady przy kompleksie puszczy szczecińskiej i  teraz w zespole lokalnej współpracy przy
pracach na planem urządzenia lasu na okres kolejnych 10 lat. Dzisiaj mieliśmy spotkanie zespołu, w
prawdzie jeszcze ten plan jest niezobowiązujący do końca przyszłego tygodnia to jest naprawdę
przedsięwzięcie bardzo duże i to trwa. Teraz są prace nad założeniami i nad planem i naprawdę jak na
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to się popatrzy posłucha i to co mówił pan nadleśniczy i pokazał między innymi na slajdzie. W ciągu
30 lat  zalesienie  się  praktycznie  podwoiło.  Prawdą jest,  że  czasami  odbiór  społeczny i  czasami
słusznie jest taki, ze dla nas kiedy zmienia się krajobraz blisko nas to na nas ma to duży wpływ. My
rozmawiamy dużo  na  temat  funkcji  lasów społecznych  i  też  w  rejonie  Nowego  Warpna  to  też
powoduje,  że w późniejszych działaniach nie są takie pełne.  O tym na pewno w kwietniu i  też
zachęcam mieszkańców do tego żeby jeżeli mają ochotę przed monitorami zasiedli i posłuchali. Bo
naprawdę ta wiedza pozwoli  wiele procesów zrozumieć.  Bardzo dziękuję.  Głos zabrała    Helena
Kowalska: Bardzo dziękuję i ogłaszam 15 minut przerwy.

 Po przerwie przewodnicząca wznowiła obrady sesji.        

 01:45:11 - 01:47:28

Ad. 4 Interpelację i wnioski radnych

Głos zabrała   Helena Kowalska: Wznawiam posiedzenie mieliśmy punkt drugi porządku obrad, czyli
debata nad stanem bezpieczeństwa w gminie Nowe Warpno, teraz przechodzimy do punktu trzeciego
interpelacja  i  wnioski  radnych.  Czy  mamy  jakieś  interpelację?   Głos  zabrał  Radny  Zbigniew
Andrzejewski: Są. Helena Kowalska: Proszę o odczytanie i złożenie. Zbigniew Andrzejewski: Wiesław
Andrzejewski radny rady Miejskiej w Nowym Warpnie, do pana Jarosława Burby Burmistrza Nowego
Warpna.  Zgodnie  z  paragrafem  38  punkt  2  rady  miejskiej  w  Nowym  Warpnie  stanowiącym
załączniki……… paragraf 28 punkt 1 i paragraf 30 punkt 1 statutu gminy Nowe Warpno składam
petycję w sprawie uruchomienia w miejscowości Nowe Warpno stałego letniego posterunku policji od
miesiąca czerwiec-lipiec sierpień – wrzesień, który będzie funkcjonował w godzinach od 10 do 20.
Sprawa zasługuje na szczególną uwagę,  ponieważ wskazany wyżej a,……następuje złożony ruch
turystyczny. Dochodzi do notorycznych przekroczeń prędkości pojazdów w terenie zabudowanym co
wpływa na pogorszenie bezpieczeństwa. Do tego  pojawiają się niezgodne nieletnich dewastujących
mienie gminy oraz młodzieży spożywających alkohol  w miejscach publicznych plaża,  promenada
wioska żeglarska. W trosce o bezpieczeństwo mieszkańców oraz gości zwiedzających gminę Nowe
Warpno proszę o  pozytywne rozpatrzenie  mojego wniosku.  Do wiadomości  przewodnicząca rady
miejskiej i komenda powiatowa policji w Policach. Helena Kowalska: Interpelacja będzie przekazana
według właściwości udzielona odpowiedź zostanie w terminie z obowiązującym prawem. Czy jeszcze
mamy?  To  dziękuję.  Przechodzimy  do  kolejnego  punktu  porządku  obrad  czwartego  jest  to
sprawozdanie z działalności burmistrza gminy Nowe Warpno. 

 01:47:28 - 01:57:50

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Nowe Warpno

Głos zabrał Burmistrz Nowego Warpna odczytując sprawozdanie ze swojej działalności za okres od
15.01.2025 – 25.03.2025: W tym okresie zostały wydane następujące zarządzenia: zarządzenie w
sprawie  rezygnacji  doręczeń  elektronicznych  z  wykorzystaniem publicznej  usługi  hybrydowej  ze
względu na przesłanki organizacyjne, zarządzenie w  sprawie przeznaczenie do oddania w najem
lokalu użytkowego będącego własnością gminy Nowe Warpno oraz złożenia wykonania nieruchomości
przeznaczonej do najmu na okres 8 lat, zarządzenie w sprawie ustalenia ceny usługi komunalnej za
wywóz 1m3 ścieków pojazdem asenizacyjnym na terenie  Gminy Nowe Warpno,   zarządzenie  w
sprawie ogłoszenia konsultacji  projektu prawa miejscowego w dziedzinach działalności organizacji
pozarządowych,  zarządzenie  w  sprawie  przeznaczenia  do  oddania  w  dzierżawę  nieruchomości
gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy  Nowe  Warpno  oraz  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości
przeznaczonej do dzierżawy na okres 5 lat, zarządzenie w sprawie otwartego0 konkursu ofert na
zadania publiczne w zakresie pomocy rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej zapewnienia
schronienia  dla  osób  bezdomnych  z  terenu  gminy  Nowe  Warpno,  zarządzenie  w  sprawie
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wprowadzenia zasad (polityki) rachunkowości dla Urzędu Gminy Nowe Warpno, zarządzenie w sprawie
wprowadzenia zmian budżetu i w budżecie Gminy Nowe Warpno na rok 2025, zarządzenie w sprawie
ogłoszenia  naboru  kandydatów  na  członków komisji  konkursowej  opiniujących  oferty  złożone  w
otwartym konkursie  ofert  na  realizację  zadań publicznych w 2025 roku,  zarządzenie  w sprawie
powołania składu komisji do przeprowadzenia kontroli dotyczącej zakresu i sposobu świadczenia usług
opiekuńczych i bytowych w Rodzinnym Domu Pomocy w Brzózkach, zarządzenie w sprawie powołania
Komisji  konkursowej  opiniującej  oferty  składane  w  otwartych  konkursach  na  realizację  zadań  z
zakresu  działalności  pożytku  publicznego  i  wolontariatu  na  2025r,  zarządzenie  w  sprawie
zatwierdzenia  nierozstrzygnięcia  otwartego  konkursu  ofert  na  realizację  zadania  publicznego  z
zakresu pomocy rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej, zapewnienia schronienia dla osób
bezdomnych z terenu gminy Nowe Warpno w roku 2025, zarządzenie w sprawie przyznania dodatku
motywacyjnego dla Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Nowym Warpnie, zarządzenie w
sprawie zmiany budżetu i  w budżecie Gminy Nowe Warpno na rok 2025, zarządzenie w sprawie
ustalenia wysokości opłat pobieranych za wykonywanie usług ksero na potrzeby klientów Urzędu
gminy w Nowym Warpnie. 

W zakresie inwestycji:

1.         Budowa Plaży Miejskiej w Nowym Warpnie, podpisano umowę. Wykonawca przedstawił projekt
do akceptacji.

2.         Remont zabytkowego Ratusza w Nowym Warpnie – w trakcie realizacji prac.

3.         Modernizacja obiektów budowlanych Zespołu Szkolno-Przedszkolnego                               w
Nowym Warpnie – w trakcie realizacji prac.

4.         Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Nowym Warpnie –

w trakcie realizacji prac.

5.         Realizowany jest program Rozświetlamy Polskę w zakresie wymiany opraw oświetlenia
ulicznego.

6.         Trwa rozbudowa sieci wod-kan w Brzózkach.

7.         Złożono do Wojewody Zachodniopomorskiego wniosek w ramach projektu Aktywny Maluch+
na budowę budynku dla Klubu Dziecięcego „Złota Rybka. Wniosek został pozytywnie rozpatrzony
przez ZUW Szczecin i Ministerstwo. Złożono oświadczenie

o  przyjęciu  dofinansowania  w  kwocie  990  632,16  zł  i  dokumenty  wymagane  do  podpisania  umowy.
Zlecono opracowanie dokumentacji projektowej.

8.         Prowadzone są prace projektowe związane z opracowaniem dokumentacji na potrzeby
realizacji zadania budowa ścieżki rowerowej do Podgrodzia. 

9.         Gmina przystąpią do realizacji programu „Czyste Powietrze” jako operator w zakresie wsparcia
beneficjentów od podjęcia decyzji o realizacji inwestycji aż do jej zakończenia i rozliczenia.

 

W zakresie działalności Urzędu:

 1.         Wydano 17 decyzji dotyczących warunków zabudowy.
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2.         Wydano 2 decyzje zatwierdzającą podział nieruchomości i 1 decyzję odmowną.

3.          Wydano 9  zaświadczeń stwierdzających  brak  miejscowego planu  zagospodarowania
przestrzennego.

4.         Prowadzonych jest 15 postępowań w sprawie wydania decyzji o warunkach zabudowy lub
zmiany decyzji o warunkach zabudowy.

5.         Trwa procedura sporządzania planu ogólnego Gminy Nowe Warpno.

6.          Prowadzone  są  3  postępowania  w  sprawie  wydania  decyzji  o  środowiskowych
uwarunkowaniach.

7.         Wpłynęło 5 zgłoszeń zamiaru usunięcia drzew.

8.         Realizując Uchwałę nr IV/032/2024  Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia

23 października 2024 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025
rok wystawiono 25 decyzji w sprawie podatku na 2025 rok dla osób fizycznych: od nieruchomości  na
łączną kwotę 7.517,00 zł,

w podatku rolnym na kwotę 374,00 zł. Przyjęto 40 deklaracji na podatek od osób prawnych, podatek
od nieruchomości na kwotę 765.317,00 zł, podatek rolny na kwotę 5.496,00 zł, podatek leśny na
kwotę 1.374,00 zł.

9.         Nie udzielono umorzeń z tytułu zaległości podatkowych ( w trybie art.  67a ordynacji
podatkowej).

10.       Wydano 1 decyzję  w sprawie ustalenia wysokości opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu
wartości nieruchomości w wyniki jej podziału za 2022 rok w kwocie 240,00 zł.

11.       Dokonano emisji opłat z tytułu użytkowania wieczystego dla 14 użytkowników wieczystych na
łączną kwotę 8.947,00 zł.

12.       Wydano 3 zaświadczenia o posiadanych hektarach fizycznych

i przeliczeniowych zgłoszonych do opodatkowania.

13.       Wystawiono 18 decyzji w sprawie zwrotu podatku akcyzowego zawartego

w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej na rok 2025 na kwotę 44.821,63 zł. 
Łączna  kwota  dotacji  45.718,06  zł  (  2%  kwota  896,43  zł  na  pokrycie  kosztów  związanych  z
postępowaniem).

14.       Udzielono pomocy publicznej na postawie Uchwały nr XXXV/306/2024 Rady Miejskiej w Nowym
Warpnie z dnia 15 lutego 2024 r. w sprawie wprowadzenia ulgi w podatku rolnym dla gospodarstw 
ekologicznych na kwotę 1.544,72 zł.

15.       Prowadzone są 4 postępowania, wszczęte z urzędu w sprawie określenia wysokości podatku
od nieruchomości.

16.       Przyjęto 40 wniosków o nowy dowód, wydano 42 dowody osobiste.

17.       Udzielono 3 ślubów.
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18.       Wykonano 1 transkrypcję dokumentów USC.

19.       Wydano 55 aktów stanu cywilnego.

 

Wolne wnioski, informacja o:

1.         Światłowód

Odbyło się spotkanie z przedstawicielem Inwestora.

1)         Urząd Gminy w Nowym Warpnie otrzyma listę nieruchomości, które wskazane są

w projekcie do podłączenia do sieci światłowodowej.

2)         Urząd Gminy w Nowym Warpnie udostępni przekazaną listę nieruchomości na stronie
internetowej celem poinformowania mieszkańców.

3)         Mieszkańcy, których nieruchomości nie zostały uwzględnione w projekcie będą mogli zgłosić w
Urzędzie  Gminy  w  Nowym Warpnie  w  terminie  do  dnia  3  kwietnia  2025r.  potrzebę  wykonania
przyłączą do nieruchomości. Urząd Gminy w Nowym Warpnie udostępni listę, na którą można wpisać
adresy poszczególnych nieruchomości.

Sporządzone listy zostaną przekazane do Inwestora.

Urząd  Gminy  w Nowym Warpnie  i  Inwestor  nie  gwarantują,  że  wpisane  nieruchomości  zostaną
przyłączone do sieci światłowodowej

4)         Urząd Gminy w Nowym Warpnie zgłasza następujące nieruchomości do podłączenia do sieci
światłowodowej:

·         Urząd Gminy w Nowym Warpnie, pl. Zwycięstwa 1 ( budynek Urzędu ),

·         Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowym Warpnie, ul. Kościuszki 3a,

·         Urząd Gminy w Nowym Warpnie, ul. Kościuszki 3 (trzy podmioty: GBP, TPD, Seniorzy),

·         Zakład Gospodarki Komunalnej, ul. Kościuszki 47A,

·         Przedszkole „Złota Rybka” ul. Kościuszki 47.

 2.         W dniu 5 kwietnia zakończy się cykl 5 biegów w Gminie Nowe Warpno

w ramach Nowowarpieńskiej Ligi Biegowej Dzieci.

 3.         W uzupełnieniu odpowiedzi do wniosków zgłaszanych w czasie dyżurów radnych:

·         przystanki autobusowe ( zbierane oferty na wymianę elementów bocznych i tylnych oraz
dachów), wymiana źródeł światła w 27 dużych lampach, zlecono wymianę opraw, termin realizacji do
15 kwietnia 2025r. 

Głos zabrała Przewodnicząca  Helena Kowalska: Bardzo dziękuję i ogłaszam 10 minut przerwy.

 Po przerwie przewodnicząca wznowiła obrady sesji.
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02:05:06-02:53:54

Ad. 5  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/039/2024 Rady Miejskiej w Nowym
Warpnie z dnia 11 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno
na rok 2025

Głos zabrała  Przewodnicząca  Helena Kowalska: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr
V/039/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 11 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia
budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2025, i proszę o przedstawienie uchwały panią skarbnik. Głos
zabrała Skarbnik Gminy Jolanta Jędrzejczak:  Zmniejszamy dochody i wydatki o kwotę 100.000,00 zł
(rozdział  60014),  aneks  do  porozumienia  ze  Starostwem Powiatowym w  Policach.  Zmniejszenie
dochodów o kwotę 963.373,00 zł ( rozdział 60016) , dochody wpłynęły w grudniu 2024 r. Zmniejszenie
dochodów o kwotę 537.726,00 zł ( rozdział 75095) dochody wpłynęły w grudniu 2024 r. Zwiększenie
dochodów o kwotę 8.595.850,00 zł ( rozdział 75807) wpływ „ tzw.  Janosikowego ”za rok 2014 kwota
5.321.880,00 zł, odsetki 3.273.970,00 zł z Ministerstwa Finansów. Zwiększenie dochodów o kwotę
10.333,00  zł  (rozdział  75835)  i  wydatków  (rozdział  80101)  potrzeby  oświatowe,  z  Ministerstwa
Finansów. Zwiększenie dochodów ( rozdział  85504) i  wydatków ( rozdziały 8550 i  85154) kwota
21.150,90  zł,  dotacja  od  Wojewody  Zachodniopomorskiego-  dodatki  motywacyjne.  Zwiększenie
dochodów i wydatków ( rozdział 90005) kwota 15.000,00 zł dotacja WFOŚ na utrzymania punktu
związanego z prowadzeniem programu „ Czyste powietrze”. Zwiększenie wydatków wg potrzeb:

60016 – wydatki własne Droga Myślibórz

60016 – zakup solarki

75095 – kancelaria prawna

75412 – dotacja do OSP Nowe Warpno i Brzózki

75818 – zwiększenie rezerwy zg z Ustawą o Finansach publicznych

80195 – nowy dach w budynku po Gimnazjum

90002 – odpady

92109 – remonty świetlic

92101 – zwiększenie wydatków majątkowych na przebudowę kortu tenisowego i tak po krótce są to
wszystkie większe zmiany jakie wprowadziliśmy, dziękuję.

Helena Kowalska: Dziękuję bardzo, pan burmistrz coś chce dodać? Burmistrz: Tak ja tu dodam, że
niektóre z tych zmian które tu są wprowadzone one niekoniecznie też muszą być zrealizowane.
Dlatego,  że  tutaj  tak  jak  pan  komendant  ze  straży  pożarnej  mówił  o  dofinasowanie  do  łodzi  czy
pojazdu, być może to dofinansowanie będzie w przyszłym roku realizowane. Podpisywaliśmy jeszcze
nie wiążące środki na pokrycie wkładu własnego po to żeby zabezpieczyć. Jeżeli chodzi o drogę w
Myśliborzu to my robiąc to poprzez Zezwolenie na realizację inwestycji drogowych. Następuje zmiana
właściciela drogi w części, która była wcześniej powiatową będzie gminna , będą jeszcze do tego
uchwały rady gminy o przyjęciu w zasób gminny. To wywłaszczenie to jest 126 tyś. Prowadzę cały
czas rozmowy, to na pewno rozważymy odwołanie się. Prawo daje taką możliwość w szczególnych
sytuacjach kiedy występuje cel społeczny a w mojej ocenie występuje, bo droga jest do ogólnego
korzystania a była w bardzo złym stanie i te dziury były naprawdę uciążliwe i głębokie a zasypywanie
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ich  gorącym  asfaltem  to  robota  na  3  4  miesiące  a  należało  ją  zrobić.  Nie  mamy  zbyt  wielu
mieszkańców bo dwadzieścia kilka osób jest  na stałe zameldowane ale jest  dużo nieruchomości
wykorzystywana turystycznie, a dla nas ten cel społeczny jest jak najbardziej spełniony. Byłem też w
tej  sprawie u Wojewody rozmawiałem i  nie dał  znacznej  odpowiedzi  bo są dochody samorządu,
dochody rządu, ale wiadomo każdy z nas ma swoje dochody, ale ja w dalszym ciągu podtrzymuję ten
cel jako społeczny. Helena Kowalska: Proszę o odczytanie stanowiska.  Głos zabrała Przewodnicząca
Komisji  ds.  Budżetu i  Rozwoju Gospodarczego Pani Emilia Kalisz odczytała stanowisko z dnia 25
marca  2025 roku.  Komisja proponuje nie przyjmować projekt uchwały,  liczba członków podczas
głosowania 8 za –8. Głos zabrała Helena Kowalska: Otwieram dyskusję. Głos zabrał Marcin Olek: Ja
mam jedno pytanie odnośnie załącznika numer 8 do uchwały.  Na poprzedniej  sesji  uchwaliliśmy
dopłaty do ścieków i wody dla mieszkańców to była sesja styczniowa. W załączniku numer 4 tak jak
były przedstawione wyliczenia przez dyrektora, które poszły do wód polskich w pozycji numer dwa jest
kwota 165 000 do ceny ścieków dla mieszkańców gminy poniżej jest kwota 48  000 , która tyczy się
do ceny ścieków odebranych wozem asenizacyjnym. Natomiast na obecnej sesji mamy sytuację taką,
że tam gdzie mieliśmy wartość 165 000 a była podstawą za wodę i ścieki i tych dopłat zmniejszyła
nam się do 142 000 dopłata do wywozu wozem asenizacyjnym ścieków wzrosła nam do 77 000 gdzie
suma tych kodów jest taka sama. Czy ktoś może wyjaśnić mi tą sytuację? Głos zabrał Dyrektor
Zakłady  Gospodarki  Komunalnej  Robert  Rogowski:   Przeczytam  jeśli  można  uzasadnienie.
Sporządzając  projekt  planu  finansowego  na  2025  rok  przyjęto  do  kalkulacji  3300  m3  nieczystości
płynnych do których ustanowiono dopłatę do 1m3 kwotę w wysokości  55 zł co dało szacowaną kwotę
dopłaty w kwocie 48 000 złotych. Na sesji 11 grudnia 2024 roku rada uchwaliła w budżecie na 2025
rok  kwotę dotacji przedmiotowej w wysokości 48 000 złotych i dopłatę do 1m3 ścieków odebranych
samochodem asenizacyjnym w ramach u mów o zaopatrzenie w wodę i odprowadzania ścieków 3,05
co wystarczy jedynie na pokrycie dopłaty do 2100m3. Biorąc pod uwagę, iż na koniec roku 2024 kilka
domów zostało podłączonych do kanalizacji zakładamy, że obecnie zabraknie dopłat do około 1000
m3 tj. zabraknie około 23 000 zł. Natomiast 15 stycznia 2025 roku na sesji radni uchwalili dopłaty do

Ścieków dla wybranych grup taryfowych w wysokości 3,73 zł do 1m3 oraz łączną kwotę 165 000 co
wystarcza na dopłaty do ponad 44 000 m3 ścieków. Po dostawaniu grup odbiorców do postanowień
uchwały wyliczono, iż szacunkowo w 2025 roku ścieków z dopłatą będzie około27 500 m3, czyli tzw,
nadwyżka budżetowa w wysokości około 24 000 tj.  około 6 500 m3. Po przeanalizowaniu dopłat
przedmiotowych  do  nieczystości  płynnych  i  ścieków  proponujemy  przesunięcie  kwoty  23000  w
załączniku numer 4 uchwały rady miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 15 stycznia 2025 roku w sprawie
dopłaty do ceny ścieków odebranych wozem asenizacyjnym dla mieszkańców gminy Nowe Warpno na
dopłatę do ceny ścieków odebranych wozem asenizacyjnym od mieszkańców gmin.  Głos zabrał
Marcin Olek:   Dobrze,  ja to wszystko rozumiem tylko jedna rzecz mi się nie zgadza. Sytuacji jest taka
15 stycznia mamy sesję natomiast 16 stycznia jest powołane rozporządzenie napisane przez pana,
gdzie podnosimy opłatę 1m3 wozem asenizacyjnym do kwoty 43 zł 20 gr. Żeby zachować tą stałą
opłatę nad którą głosowaliśmy z grudnia, która wynosi 23 zł 05 gr. I teraz proszę pana nie róbmy
sobie jaj , czy pan naprawdę w styczniu nie wiedział, że 16 stycznia będzie to rozporządzenie.  Głos
zabrał Robert Rogowski: Ja po pierwsze nie wydają takiego zarządzenia, tak.  Głos zabrał Marcin Olek: 
 To jest jeden dzień później jest na stronie 16 sprawdziłem. Równie dobrze moglibyśmy ta kwotę
71 000 wpisać w dniu 15 stycznia, to w niczym by nie skutkowało a tak teraz mamy przerób jak w
Excelu jednych wartości i drugich wartości żeby zgadzała się suma. W moim odczuciu wygląda to tak, 
że niech mi pan przypomni ile nieruchomości jest wyposażone w szamba? Warnołęka przypuśćmy 40
obiektów mamy 71 000 dla tych osób a dla pozostałych mieszkańców, gdzieś tam 1000 osób mamy
142 000 w tym rozrachunku bo też zakładam, że pan odebrał te 1000 m3 z systemu jakby, które trafia
z systemu komunalnego, czyli przez przepompownie do oczyszczalni ścieków i dorzucił te 1000 m
asenizacyjnych tworząc te 71 000. Moje pytanie jest następujące, czemu pan na przykład z tego
systemu sieciowego zabrał te 1000 m3? Robert Rogowski: Bo tak wyszacowaliśmy, że kilka budynków
które jest podłączone daje około 1000 m3. Głos zabrał Marcin Olek:   Pan z jednego systemu zabrał tą



20

ilość  i wrzucił do drugiego systemu. To tu ma pan 165 000 a tu 142 000. Ale to naprawdę wygląda
dziwnie z mojej perspektywy jako tu radnego, że my nad czymś głosujemy. Ja wiedziałem, że to
wyjdzie w grudniu bo wiedziałem, że jest uchwalona ta stawka 23 złote  zastanawiałem się kiedy
będziemy głosowali nad zmianą tego, ale nie sądziłem że ta stawka wpłynie tak, że spowoduje to, ze z
automatu będzie o te 23 złote po naszej sesji podniesiony wywóz wozem asenizacyjnym, bo tak to
wygląda.  Głos zabrał Robert Rogowski:  Tylko proszę pana jedna zasadnicza różnica, 12 grudnia była
uchwalana ta dopłata w wysokości 23 zł 05 groszy, natomiast 15 stycznia państwo uchwaliliście
dopłatę do ścieków, tak. I to już zmienia. Głos zabrał Marcin Olek: Automatycznie o tą wartość, czyli o
tą różnice, do tego zmierzam pani Rozalio. Teraz wywóz tym samochodem asenizacyjnym z tych 37
złotych i tam 73 groszy do tej wartości 43,20 mamy po prostu wzrost i kolejną kwotę dotacji wpłaconą
do zakładu gospodarki komunalnej bo musimy ale moim zdaniem nie mieliśmy takiej informacji, że
zaraz pójdzie do góry to, to, i to. Teraz będzie dopłata 71 000 dopłaty dla mieszkańców z szambami o
23 000.  Robert Rogowski:  Tylko proszę wziąć pod uwagę, że zakład dostanie te pieniądze i  je
wykorzysta w inny sposób. Marcin Olek: Ale ja nie mówię, że zakład wyda na coś innego. Wie pan co
mieliśmy naprawdę gorący styczeń, luty i tak dalej i mnie jest naprawdę głupio, że teraz mamy tu
wartość taką tu taką. Dzisiaj rozmyślam i tylko dzięki tym tabelą co pan mi przesłał z wód polski CE da
się po prostu wyliczyć to co teraz wyliczyłem i przedstawiłem na tej sesji. Nie wiem, czy to jest do
końca uczciwe, że to tak z automatu poszło do góry, moim zdanie w tedy powinna być zachowana
tutaj kwota dotacji 55 000 a nie powinno by odebranych 1000 m jak teraz głosujemy i podniesiona o
71 000.  Tak to powinno być z mojego punktu jeżeli mielibyśmy dzisiaj głosować, żeby to miało ręce i
sens. Odejmiemy 21 000 a ty wrzucimy 20 suma jest ta sama. Drodzy państwo no nie w ten sposób.
Głos zabrała Przewodnicząca Helena Kowalska:  No dobrze, dobrze czy to zmienia postać rzeczy,
odnośnie tego czy mieszkańcy poczują tylko wartości pomiędzy tymi dwoma pozycjami. Marcin Olek:
Ale teraz pytanie tak jak ta kwota rzutowała by na stawki w wodach polskich?   Robert Rogowski: W
żaden sposób. Marcin Olek: A czemu? Ja mówię teraz o dopłatach kwota powinna się zmniejszyć bo
jest inna kwota. Burmistrz: To by pewnie zadziałało w drugą stronę bo jeżeli mniej ścieków to stawka
za metr droższa. Koszty pozostają te same energii, pracownicze a mniej ścieków a tak naprawdę
zakład rozliczał ścieki na koniec roku i 10 stycznia czy 15 jeszcze nie maił rozliczenia ścieków a mógł
je po spisaniu wodomierzy, a ta faktyczna ilość ścieków wyszła dopiero po rozliczeniu, wcześniej to
było założenia.  Marcin Olek: Dlatego moim zdaniem powinniśmy jeszcze na tamtej sesji od razu
głosować za tą jednostkową dopłatą jaką głosowaliśmy w grudniu 23,05 może teraz by wyszło 15 zł 05
groszy.  A  tak  po  prostu  z  automatu  ponieważ  tamta  uchwała  nas  obowiązuje  wywóz  został
podniesiony o tę stałą kwotę 23,05.  Robert Rogowski: U nas nie ma z automaty proszę pana w każdej
chwili  możemy na przykład za  3  mieniące przeliczymy jaki  mamy wywóz może być  mniejszy  i
zmniejszymy tą kwotę, to jest wszystko płynne to jest szacunkowe. Nie ma możliwości ustalenia jaka
naprawdę będzie ilość ścieków wywieziona asenizacyjnym a jak będzie ;ilość ścieków poprzez sieć
kanalizacyjną.  Marcin Olek:  Stoję na stanowisku, że w styczniu powinniśmy głosować też za dopłatą.
Robert Rogowski: Proszę też zauważyć , że jest napisane szacunkowo, tak zrobiliśmy rozliczenie bo
rok się nie skończył  dopiero się zaczął.  Marcin Olek: Z tych lat jak pan jest dyrektorem z tego
doświadczenia z tych wszystkich kosztorysów jakie przygotowuje pana księgowa i tak dalej nie jest
kwota wzięta z powietrza to skąd.  Robert Rogowski: Proszę pana to nie jest tak, że kwota  tu chodzi o
ilość odebranych ścieków i oscylujemy w tych samych granicach 3 tyś m3 rocznie to jest ta sama
granica tu się tylko zmieniają kwoty jak państwo zauważycie dotacje do ścieków odebranych siewcą
kanalizacyjną, tutaj też się zmienia odebranym asenizacyjnym. Tu się nic nie zmienia jeżeli chodzi o
ilość. Jolanta Falkowska-Sobolewska: W końcowym rozrachunku kwoty się zgadzają ale koszt metra i
zużycie tego metra i ilość kwota dopłaty do tego metra, które idzie z sieci.  Marcin Olek: Bo sieć jest
Konstans z sieci nie ubyło ścieków, inaczej powiem. Jeżeli pan założył że będzie mniejsza ilość ścieków
to czemu pan nie założył, że będzie mniejsza ilość wody? Robert Rogowski: Przepraszam bardzo
spadek ilość   ścieków nie  jest  równoważne ze spadkiem ilości  ścieków,  bo będzie  więcej  wody
ogrodowej zużywane  warunki atmosferyczne takie a nie inne susza ludzie będą więcej podlewać
będzie więcej  wody.  W zeszłym roku jak powiedział  pan komendant i  pan nadleśniczy mieliśmy
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troszeczkę bardziej wilgotny okres więcej opadów mieliśmy. Marcin Olek:  Pan się postawi w naszej
sytuacji jako radnych chcemy ludziom wytłumaczyć i dać im jasną odpowiedź, ja do tego cały czas
dążę, że przynajmniej powinna być jeszcze jedna uchwała w tej sesji styczniowej określająca ilość
dopłaty za 1m3 ścieków. Co by nie wyszło to by nie wyszło ale szacunkowo cokolwiek. Żeby można
było w jakiś  sposób wytłumaczyć.   Helena Kowalska:  Będziemy teraz głosowali  nad poprawką z
uchwały ze stycznia jaką ma pan teraz propozycję? Marcin Olek:  Ja bym się na razie wstrzymał.
Jolanta Falkowska-Sobolewska: Proponowałabym przedstawić jakąś propozycję bo pan dyrektor teraz
nie jest przygotowany do tego na pewno. Jak wstawić ilość zużytej, pobranej wody za rok 2024 i
obliczenie stawki i zużycie ścieków. Burmistrz: Szanowni państwo to nie ma wpływu ponieważ taryfa
na wodę jest ustalona odgórnie przez wody polskie i tu nie ma znaczenia i to jest szacunek ile będzie
zużyte  w  roku  2025.   Jolanta  Falkowska-Sobolewska:  Taryfy  wody  polskie  ustaliły  na  wniosek
dyrektora zakłady gospodarki , więc gmina miała szacunkowe dane. Burmistrz: Tak miała ale z okresu
sprawozdawczego poprzedniego i w oparciu o to była określana stawka. Wracamy do dyskusji, ja
rozumiem, że kwota wydaje się że 70 000 dopłacamy do samochodu asenizacyjnego a ponad 140 000
dopłacamy dla dużo większej grupy mieszkańców czyli  ta proporcja jest zachwiana tyle środków
finansowych  idzie  na  dopłatę  stosunkowo  niewielkiej  grupy  mieszkańców.  O  tym dyskutowaliśmy  w
ogóle w ustalaniu do dopłaty wozu asenizacyjnego i była bużliwa dyskusja, czy ją utrzymać i na jakim
poziomie z jednej strony żeby działać pro ekologicznie, i rozliczać się o wodomierze, aby nie było
kolokwialnie  mówiąc  kombinowania  ze  ściekami.   Kontrole,  które  były  prowadzone  w
nieruchomościach zbiorników i ich wywożenia spowodowało dużo podpisanych nowych umów. Kiedyś
dwa lata temu jeździł wóz asenizacyjny dwa razy w tygodniu ewentualnie trzy, teraz jeździ codziennie.
Marcin Olek:  Dlatego moim zdaniem ta kwota przynajmniej  ogółem powinna być powiększona o
23 000. Czyli tutaj w pozycji 124 powinna dalej widnieć dalej 165 000. Jeżeli mamy być uczciwi do
tego co uchwaliliśmy a co pokaże koniec roku to jest inna kwestia. To są założenia pewne założenia
powinno się  zmieniać ale  nie  w ten sposób,  jeżeli  coś  przyjmujemy,  ze tyle  ma być w okresie
rozliczeniowym  to  teraz  tyle  ma  trafiać  do  systemu  sieciowego  to  należy  się  tego  trzymać.  Jedyne
rozwiązanie to jak mówiłem wcześniej. Burmistrz: Czyli zostawić na poziomie ze stycznia,  podnieść? 
Helena Kowalska:  Możemy zmienić porządek obrad, aby dać pani skarbnik czas na wprowadzenie
zmian.  Głos zabrała skarbnik gminy Jolanta Jędrzejczak: Sypnie mi się wszystko, czy nie możemy tego
zrobić przy następnej sesji? Ja powiem tak na co to ma wpływ, w tej chwili są po uchwaleniu tej 
uchwały ze stycznia są uchwalone dopłaty w tej chwili  już są umowy i są częściowo przekazane
dopłaty do zakładu. Zostawić stan taki jak tutaj zaproponowaliśmy nie będziemy robić aneksów do
umówi i przy kolejnej sesji wprowadzimy zmiany takie jak tutaj państwo wnioskujecie. Nie ma to
wpływu na umowy i już dopłaty dane do zakładu. Głos zabrała Sekretarz Gminy Rozalia Adamska:
Konsekwencjom  podjętych  uchwał  są  podpisane  umowy o  przedłużenie  czy  przyznanie  dotacji
pomiędzy burmistrzem a pomiędzy dyrektorem Zakładu Gospodarki Komunalnej. Te umowy zostały
stworzone po podjęciu stosownych uchwał budżetowych i zakład dotację w konkretnych tematach
otrzymał.  To  co  pani  skarbnik  mówi  ta  zmiana,  która  zostanie  przez  państwa  podjęta  ona na
następnej  sesji  zostanie  zmieniona  zgodnie  z  państwa  wnioskiem  natomiast  umowy  nie  będą
zmieniane. Jolanta Jędrzejczak: Dzisiaj nie będzie dalszych części czyli aneksów. Helena Kowalska: 
Czy ta zmiana która pan radny proponuje, czy faktycznie jest wymagana na dzień dzisiejszy? Cały
czas operujemy prognozą i więc my nie wiemy faktycznie czy za trzy cztery miesiące nie będzie
zamiany, na koniec roku będziemy wiedzieli. Bo przecież Zakład Gospodarki Komunalnej musi się
rozliczyć z tej dotacji co do m3, i teraz czy to teraz wpływa na to?  Marcin Olek: Teraz nie ja tylko
chciałem żeby była ciągłość i logiczny ciąg. Helena Kowalska:  Analogiczny ciąg a tutaj ciąg ZGK jest
inny.  Marcin Olek: Teraz co czerwiec się spotykamy i tam będzie kwota 170 000, rozliczmy się
normalnie  tak jak,  a  potem zrobimy zmianę w grudniu.  Jolanta Jędrzejczak:  Z wypowiedzi  pana
radnego zrozumiałam, że mam dodać jeszcze dopłatę 23 000, czyli zwiększyć do 240 500, czyli ja
muszę znaleźć pokrycie.  Teraz nie wiem czy mi wystarczy bo sypną mi się trzy załączniki  plus
wydatki. Helena Kowalska:  Dlaczego mamy zmienić przecież tu chodziło o to żeby zostawić takie
kwoty jak były.  Marcin Olek: Teraz to jest operowanie ilością ścieków Dlatego tak jak ja to rozumiem,
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1000m3 systemu kanalizacji i dodał te 1000 m do zbiorników bezodpływowych, pani przewodnicząca i
te 1000m zabrało ze sobą wartości. Dla mnie nie jest to adekwatne. Ja postawiłam moje obiekcje. 
Głos zabrała radna Magdalena Krasnodębska:  Kontrole były żeby ludzie podpisali umowy ale powiem
że nic się nie zmieniło, ponieważ ci, którzy nie wywozili dalej nie wywożą. Helena Kowalska:  Jeśli ma
zbiorniki na 7000 m i podpisał tą umowę to z naszym regulaminem i przepisami prawa musi wywieść
co  trzy  miesiące.   Burmistrz:  Poproszę  pana  dyrektora,  aby  na  sesję  kwietniową  przygotował
informację na temat wywozów nieczystości zamknie się kwartał pierwszy tego roku zobaczymy jak
realizowane są umowy i też państwo będziecie mieli taką informację. Jolanta Falkowska-Sobolewska:
Ale taką szczegółową, rozliczając na ilość umów ilość metrów, ilość wywozów.  Helena Kowalska: 
Budżet też planowaliśmy na prognozach, więc przygotowanie tak jak pani radna prosiła.   Pozwólcie
państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały.

W związku z brakiem możliwości połączenia się i zagłosowania nad uchwała Przewodnicząco ogłosiłam
kilka minut przerwy. Wznowiono posiedzenie. 

Helena Kowalska:  Skończyliśmy na tym, że przechodzimy do głosowania, kto z pań i panów radnych
jest za przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Siedem osób za 8 się wstrzymało
przyjęto uchwałę dziękuję.

 

02:53:54-02:56:19

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.

Głos zabrał Burmistrz Gminy Jarosław Burba: Szanowni państwo mieliśmy z sołtysami sołectw Brzózki i
Warnołęka kwestię funduszu ustaliliśmy co ewentualnie jest do zrobienia w tym roku i w wyniku tych
uzgodnień jest taka propozycja, aby nie wyodrębniać w budżecie gminy funduszu sołeckiego a w
uchwale budżetowej, która była głosowana wyodrębnić środki na remonty świetlicy. Głos zabrała
Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pani Emilia Kalisz odczytała stanowisko
z  dnia  25  marca  2025.  Komisja  proponuje  przyjąć  projekt  uchwały,  liczba  członków  podczas
głosowania  8  za  –8,  przeciw-  0,  wstrzymała  się-0.  Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Polityki
Społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytała stanowisko z dnia  z dnia 25 marca 2025 roku. Komisja
proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za–7. Helena Kowalska: 
Otwieram dyskusję. Nie widzę………. pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i
panów radnych jest za przyjęciem uchwały. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto
się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję przyjęto uchwałę jednogłośnie.

 

02:56:19-02:59:52

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Korpus Wsparcia
Seniorów” na rok 2025

Głos zabrała Sekretarz Gminy Rozalia Adamska: Korpus Osłonowy Wsparcia Seniorów jest realizowany
w związku z realizowanym przez Ministerstwo Rodziny Pracy Polityki Społecznej programem właśnie
,,Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025. Na podstawie tego programu gmina przygotowała również
program, który jest przygotowany i przedstawiony państwu w uchwale. Program wsparcia obejmuje
swoim zakresem dwa  moduły,  moduł  pierwszy  polega  na  wsparciu  społecznym czynności  dani
codziennego w formie usług sąsiedzkich w szczególności poprzez zaspokojenie podstawowych potrzeb
życiowych i podstawową opiekę  higienicznopielęgnacyjną. Drugi moduł zakłada opiekę na odległość.
Opieka ta polega na zakupieniu usługi systemu dla opasek, które zostały przekazane seniorom z
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takich opasek korzysta 14 seniorów na terenie Gminy Nowe Warpno.  Program jest kontynuacją
realizowaną wieloletniego ,,Korpusu Wsparcia Seniorów” w 2024. Środki na realizację tego programu
pochodzą w wysokości 80% z programu rządowego, 20 % stanowią środki z budżetu gminy, dziękuję.
Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz
odczytała  stanowisko z  dnia  25 marca 2025.  Komisja  proponuje  przyjąć  projekt  uchwały,  liczba
członków podczas głosowania 8 za –8, przeciw- 0,  wstrzymała się-0.  Głos zabrał Przewodniczący
Komisji Polityki Społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytała stanowisko z dnia  z dnia 25 marca 2025
roku. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za–7. Helena
Kowalska:  Otwieram dyskusję. Nie widzę………. pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania.
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem
uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję przyjęto uchwałę jednogłośnie.     

 

02:59:52- 03:03:17

Ad.  8  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Warpno w
2025 roku”

 Głos zabrała Sekretarz Gminy Rozalia Adamska: Zgodnie z uchwała rada miejska określa w drodze
uchwały  program opieki  nad zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobieganiu  bezdomności  zwierząt.
Program został przedstawiony w załączniku do uchwały, którą państwo otrzymaliście. W programie
zakłada się środnik na jego realizację w wysokości 61 660 złotych, w ramach tej kwoty 56 600 to są
środki  na  sfinansowanie  kosztów realizacji  porozumienia  obejmującego  udzielenie  dotacji  dla  gminy
Dobra na rzecz wykonawcy schroniska w Dobrej, w ramach których to środków w ramach jednej
zbiorczej  usługi  zrealizowane  działania  zapewniają  miejsca  bezdomnym  zwierzętom  miejsca  w
schronisku  dla  zwierząt,  opiekę  nad  wolnożyjącymi  kotami,  odławianie  bezdomnych  zwierząt
utylizację albo kastrację zwierząt w schronisku, poszukiwanie właścicieli, usypianie ślepych miotów,
całodobowej opieki weterynaryjnej w wypadkach drogowych, zapewnienie nocnego i świątecznego
pogotowia  weterynaryjnego.  Te  zadania  w  ramach  dotacji  będzie  organizowało  schronisko  dla
bezdomnych zwierząt w Dobrej. W ramach programu przewidziano również środki w kwocie 500 zł na
finansowanie  zapewnienia  sprawowania  opiekę  nad  wolnożyjącymi  kotami  w  kwocie  3560  na
sterylizację i kastrację kotów wolnożyjących i w uchwale również wskazany został podmiot realizujący
to zadanie. W kwocie 1000 złotych na zapewnienie miejsca dla zwierząt gospodarskich we wskazanym
gospodarstwie rolnym i również uchwała zakłada wskazanie tego gospodarstwa na terenie Gminy
Nowe Warpno. Cele programu to przede wszystkim zapewnienie opieki nad zwierzętami bezdomnymi,
zapobiegania  bezdomności,  zmniejszenie  populacji  bezdomnych  kotów  wolnożyjących,  edukacja
mieszkańców w zakresie humanitarnego traktowania zwierząt oraz spoczywających na właścicielach
obowiązkach jak również propagowanie ograniczenia i kontroli rozrodczości zwierząt domowych w
szczególności  psów  i  kotów.  Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju
Gospodarczego Pani Emilia Kalisz odczytała stanowisko z dnia 25 marca 2025. Komisja proponuje
przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 8 za –8. Głos zabrał Przewodniczący
Komisji Polityki Społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytała stanowisko z dnia  z dnia 25 marca 2025
roku. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za–7. Helena
Kowalska:  Otwieram dyskusję. Nie widzę………. pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania.
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem
uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję przyjęto uchwałę jednogłośnie.      
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03:03:17-03:05:20

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobów
mienia  gminnego Gminy Nowego Warpna nieruchomości  stanowiącej  własność Skarbu
Państwa.

Głos zabrał Burmistrz Gminy Jarosław Burba: Uchwała dotyczy przejęcia przez gminę działki położonej
w Brzózkach ,wzdłuż działki  drogi  gminnej  ta  działka będzie przejęta od KOWR 250 metrów na
poszerzenie pasa drogowego. Jest to nieodpłatne przekazanie i myślę, że dla gminy też jest to istotne
zwiększa możliwości  w przyszłości do umieszczenia w tym pasie urządzeń, dziękuję. Przy wjeździe do
Brzózek pierwsza droga w prawo dojazd do nieruchomości i to jest wzdłuż tej drogi.  Głos zabrała
Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pani Emilia Kalisz odczytała stanowisko
z  dnia  25  marca  2025.  Komisja  proponuje  przyjąć  projekt  uchwały,  liczba  członków  podczas
głosowania 8 za –8. Helena Kowalska:  Otwieram dyskusję. Nie widzę………. pozwólcie państwo, że
przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały. Kto z pań i panów
radnych jest za przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję przyjęto uchwałę
jednogłośnie.      

 

03:05:20-03:31:50

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Warpno

Głos  zabrał  Burmistrz  Gminy  Jarosław  Burba:  Drodzy  państwo  macie  na  załączniku  graficznym
przedstawione położenie tej działki drogowej, gmina nie jest właścicielem tej działki. Działka została
podzielona na mniejsze i  w przyszłości  będą powstawały nieruchomości dla celów porządkowych
myślę, że jest istotne nadanie nazwy ulicy, o nadanie nazwy ulicy zwrócił się właściciel większościowy
oczywiście przy zgodzie jednej osoby, która  jedna z tych działek nabyła, więc we dwójkę zwrócili się
aby rada miejska nadała nazwę ulicy Ulica Zielona. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i
Rozwoju Gospodarczego Pani  Emilia Kalisz odczytała stanowisko z dnia 25 marca 2025. Komisja
proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 8 za –8. Helena Kowalska: 
Otwieram dyskusję. Nie widzę………. pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i
panów radnych jest za przyjęciem uchwały. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto
się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję przyjęto uchwałę jednogłośnie.      

 

03:03:17-03:31:50

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na
okres 5 lat.

Głos zabrał  Burmistrz  Gminy Jarosław Burba:  Szanowni  państwo projekt  uchwały  dotyczy działki
położonej  przy ulicy mylnej  w Nowym Warpnie o powierzchni  27m2, tak naprawdę przedłużenie
umowy dzierżawy, która się już kończy dzierżawca utrzymuje estetykę w rejonie działki a ta działka
jest  zbyt mała aby mogła być przeznaczona na inny cel.  Helena Kowalska:   Tutaj  nie mieliśmy
stanowiska,  więc  otwieram  dyskusję.  Nie  widzę……….  pozwólcie  państwo,  że  przejdziemy  do
głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały. Kto z pań i panów radnych jest za
przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję przyjęto uchwałę jednogłośnie.      
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03:03:17-03:11:14

Ad.  12 Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  nr  V/044/2024 Rady Miejskiej  w
Nowym Warpnie z dnia 11 grudnia 2024 roku

Głos zabrał Burmistrz Gminy Jarosław Burba: Szanowni państwo w uchwale która została podjęta 11
grudnia zachodzi potrzeba dokonania zmian aby w związku z informacją uzyskaną od Szczecińskiego
Centrum  Profilaktyki  uzależnień  dlatego  też  w  przygotowanym  projekcie  uchwały  macie  państwo
wprowadzone dwie zmiany. Pierwsza zmiana polega na zmianie tytułu nowy tytuł to ,,Uchwałą w
sprawie zawarcia porozumienia” i  zmiana § pierwszym który otrzymuje brzmienie, że wyraża się
zgodę na zawarcie porozumienia z gminą miasto Szczecin za pośrednictwem Szczecińskiego Centrum
Profilaktyki  Uzależnień  bez  spójnika  ,,i”  –  Dział  Pomocowy-  Izba  Wytrzeźwień  i   Ogrzewalnia  w
Szczecinie.  Dotyczącego  realizacji  zadania  publicznego  programu edukacyjno-motywacyjnego  dla
osób  z  terenu gminy Nowe Warpno na rok  2025.  Powyższa zmiana pozwoli  nam na zawarcie
porozumienia w tym zakresie, dziękuję.  Helena Kowalska: Uchwała porządkowa, otwieram dyskusję.
Nie widzę………. pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za
przyjęciem uchwały. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest
przeciw. Dziękuję przyjęto uchwałę jednogłośnie.      

 

03:11:14-03:13:12

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi

Helena Kowalska: Komisja rozpatrzyła skargę i zajęła stanowisko. Głos zajęła Emilia Kalisz członek
Komisji Skarg Wniosków i Petycji odczytując stanowisko Komisji:  stanowisko z dnia 25 marca 2025 
roku ponownie zapoznała się z treścią skargi i podtrzymała swoje stanowisko z 14 stycznia 2024 roku
tj , ze rozpatrzenie przedmiotowej skargi nie należy do właściwości Rady Miejskiej w Nowym Warpnie.
Biorąc pod uwagę powyższe i to, że stan nie uległ zmianie rada miejska w Nowym Warpnie stwierdza,
że nie jest  organem właściwym do rozstrzygania skargi  na zachowanie osoby wchodzącej  w tej
sprawie.  Helena  Kowalska:  Uchwała  porządkowa,  otwieram dyskusję.  Nie  widzę………. pozwólcie
państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały. Kto z
pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję przyjęto
uchwałę jednogłośnie.      

 

 

03:13:12-03:16:37

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku

Helena Kowalska: Komisja rozpatrzyła wniosek i zajęła stanowisko, proszę o odczytanie. Głos zabrał
Przewodniczący  Komisji  Skarg  Wniosków i  petycji  Mariusz  Wnuk odczytując  stanowisko:  Komisja
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie na posiedzeniu w dniu 25 marca 2025r.
zapoznała się  z  wnioskiem z dnia 17 stycznia 2025r.  Komisja  zapoznała się  również z  pismami
Burmistrza Nowego Warpna z dnia 10 stycznia 2025r.  oraz 21 stycznia 2025r.  skierowanymi do
Wnioskodawcy. Wnioskodawca, zwrócił się w dniu 7 stycznia 2025r. do Burmistrza Nowego Warpna z
wnioskiem o nadanie jednej z ulic w gminie imienia Patrice’a Lumumby (1925-1961) – wybitnego
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afrykańskiego  przywódcy,  symbolu  walki  z  kolonializmem  oraz  niesprawiedliwością  społeczną.
Burmistrz Nowego Warpna w prowadzonej korespondencji wyjaśnił, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 13
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 z późn. zm.)
podejmowanie uchwał w sprawach herbu gminy, nazw ulic i placów będących drogami publicznymi
lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych
(Dz. U. z 2024 r. poz. 320 i 1222), a także wznoszenia pomników należy do właściwości rady gminy.
Ponadto Burmistrz Nowego Warpna wskazał, że nadanie nawy ulicy imieniem Patrice’a Lumumby
byłoby bezzasadne ponieważ jest to osoba całkowicie nieznana lokalnej społeczności i nie mająca nic
wspólnego z historią Nowego Warpna. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji mając na uwadze wyjaśnienia
zawarte w prowadzonej z Wnioskodawcą korespondencji podzieliła stanowisko Burmistrza Nowego
Warpna  i  zaproponowała  aby  nie  uwzględnić  złożonego  wniosku.  Helena  Kowalska:  Otwieram
dyskusję. Nie widzę………. pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i  panów
radnych jest za przyjęciem uchwały. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto się
wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję przyjęto uchwałę jednogłośnie.      

 

03:16:37-01.

Komunikaty i informację

Głos zabrał Burmistrz Nowego Warpna Jarosław Burba: Przewodnicząca też odniesie się do dyżurów
radnych  oczywiście  wszystkie  te  sprawy  które  są  poruszane  na  dyżurze  są  przekazywane  na
formularzu przekazywane dalej do urzędu gminy no i w zależności od tematyki są uruchamiane aby
zajmować  się  tematem  który  został  zgłoszony  i  zobaczyć,  czego  tak  naprawdę  dotyczy  no  i
ewentualnie  podjąć  działania  naprawcze,  jeżeli  tego  sprawa  wymaga.  Między  innymi  tutaj  były
zgłoszenia odnośnie przystanków, ze szyby są po uszkadzane. Zinwentaryzowaliśmy wszystkie 12
przystanków w zakresie potrzeb naprawy praktycznie teraz na dniach spływają oferty jeżeli chodzi o
materiały i myślę, że ta naprawa najpóźniej w miesiącu kwietniu zostanie wykonana, koszt wstępnie,
czyli  chodzi  o boczne szyby te brakujące,  łącznie z dachami na około 10 tysięcy.  Również były
zgłoszenia  odnośnie lamp i oświetlenia przynajmniej jedna lampa w słupach parkowych świeci z
reguły  świeci  więcej.  Co  do  wysokich  słupów w  których  wiąże  nas  umowa z  Enea  oświetlenie
podejmowania działań na majątku gminny przez nich. Daliśmy zlecenie i do 15 kwietnia wszystkie
słupy na majątku gminnym powinna doprowadzić do tego, że będą świeciły.  Bo przy grupowym
naprawianiu  ta  stawka jest  znacznie  niższa,  niż  w sytuacji  pojedynczych zgłoszeń.  Były  wnioski
wynikające z  ruchami w sieci  światłowodowej  i  dzisiaj  odbyło się spotkanie z  wykonawcą,  który
reprezentuje inwestora, i gmina otrzyma w tym tygodniu wykaz nieruchomości, które są wskazane w
projekcie do podłączenia do sieci światłowodowej my ten wykaz zamieścimy na stronie internetowej,
aby mieszkańcy mogli  sprawdzić czy ich nieruchomość znajduje się ich liście do podłączenia do
światłowodu. Wykonawca też nie wiedział według jakiego algorytmu był robiony jakie było podejście
co do tego, które nieruchomości będą podłączone. Nam się czasami wydaje nierealne bo koło domu
przechodzą i nie ma włączenia a dwa budynki dalej jest. Mieszkańcy , których nie były uwzględnione
nieruchomości będą mogli pochylić się nad nim w ten sposób, że będą mogli zgłaszać do urzędu chęć.
Z tym, że ma być oświadczenie woli, które będzie dostarczone do sekretariatu. Chodzi o to, żeby nie
robić z tego definicji bo może nie każdy będzie chciał podpisać umowę. Inwestor też patrzy potem na
to, czy będzie miała podpisane umowy. Jest taka uwaga wykonawcy, ze jeżeli ktoś nie złoży akcesu a
jest tam tylko pusta działka to na pewno nie będzie brane pod uwagę, nieruchomości powinny istnieć
ewentualnie jak jakaś zaawansowana budowa i widać, że to nie jest pustostan od jakiegoś czasu, oni
będą to weryfikować i prawdopodobnie też jakąś dokumentację fotograficzną do tego. To co wszystko
mówię  to  nie  znaczy,   że  to  wszystko  będzie  zrobione.  Na  bieżąco  będziemy przekazywać  do
wykonawcy  inwestora  i  on  będzie  to  uzgadniał  w  miarę  możliwości.  Na  ile  i  ile  dodatkowych
przyłączeń  do  tego  projektu  który  będzie  realizowany  będzie  mogło  być  zrealizowanych  tego

https://sip.lex.pl/#/document/16791834?cm=DOCUMENT
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wykonawca ani my nie jesteśmy w stanie powiedzieć . Wnioskowaliśmy o to aby wziąć pod uwagę
gminę. Mamy problem z Internetem my nie możemy zabezpieczyć danych w ,,chmurze ”chodzi o
cyberbezpieczeństwo. Bo ten nasz serwer, gdzie on ma przekazać te dane i potrzebujemy prędkości
internetu. Szkoła ma jako jedyna ale to z innego programy, który kiedyś był, że wszystkie szkoły są
podłączone do światłowodu. Przekazaliśmy , ze my OPS, przedszkole, ZGK zależy nam aby te nasze
instytucje  zostały  podłączone,  czy  to  się  uda też  tego nie  wiem,  ale  naciskamy rozmawiamy.  
Wykonawca ma się pokazać w poniedziałek dostarczyć oświadczenie woli, jak będziemy mieli jakieś
nowe informację jak będziemy mieli wykaz będzie informacja na stronie gminy. Głos zabrał Marcin
Olek: Na geoportalu jest proszę państw ta projektowana sieć telekomunikacyjna wykonywana i na
przykład na ulicy Słonecznej jest budynek niezamieszkany ale nie tylko bo jeśli mówimy o bliźniakach
i jedna połówka ma przyłącze a druga nie to też nie wiadomo w jakim to systemie jest. Głos zabrała
Sekretarz Gminy Rozalia Adamska:  Dzisiaj rozmawiałam z wykonawcą i wykonawca mówił, że jeżeli
jest tak jak pan mówił taka nieruchomość jest wyprowadzone przyłącze to powinno być tak zasilane,
ze obie części tej nieruchomości będą zasilane w sieć światłowodową. W tym wykazie tych osób które
są  potencjalnie  zainteresowane  mamy  wskazać  adres,  mamy  numer  nieruchomości,  i  ilość
gospodarstw, o to pozwala doprowadzenie odpowiedniego przyłącza do danej nieruchomości. Bo teraz
mówimy o przyłączu z którego będzie rozprowadzała już wewnątrz nieruchomości sieć , więc to jest
ważne dla wykonawcy aby on wiedział jaką wiązką kabli wejść w to przyłącze. Burmistrz: To też jest
korzystne, że do jednego budynku pójdzie jedno przyłącze a potem będą tam trzy umowy ba są trzy
gospodarstwa to im się opłaca.  Rozalia Adamska:  Tak jak dzisiaj wykonawca tłumaczył w przypadku
czterorodzinnych  budynków  traktowane  są  one  jako  jednorodzinne,  powyżej  traktowane  jako
wielorodzinne.  Burmistrz:  Warto  to  zweryfikować,  bo  załóżmy  strzelam,  ze  Słoneczna  15  a  tam jest
15A, jeżeli na tym wykazie będzie, że jest 15, a 15A nie ma to zgłosić tutaj do nas żebyśmy my też
temu wykonawcy  nawet  powiedzieli,  że  jest  przez  ścianę.   Sekretarz  Gminy  Rozalia  Adamska:
Rozmawialiśmy  z  wykonawcą,  że  te  oświadczenia  informację  mamy  zebrać  najpóźniej  do  dnia
trzeciego kwietnia dlatego ze wykonawca już przystąpił do prac i będą to adresy na tej części prac
które wykonuje to on musi jak najszybciej dostawać te informacje. Uzgodniliśmy, ze na koniec dnia
będziemy przekazywać uaktualnioną listę, żeby on już mógł działać. Ten projekt dotyczy akurat teraz
tylko Nowe Warpno miasto. Burmistrz: Prośba do państwa może jakbyście mieli możliwość bo nie
każdy  ma  Facebooka,  może  jakoś  przejść  się  po  ulicach  pocztą  pantoflową  sąsiedzko  na  swoich
rejonach dać taką informację, że coś takiego jest. My to zamieścimy na stronie gminy i na Facebooku
ale  nie  wszyscy  to  czytają.  Sekretarz  Gminy  Rozalia  Adamska:  Jak  tylko  otrzymamy  listę  i
oświadczenia to te informacje trafią na stronę,  aby muc poinformować mieszkańców. Ci  ,  którzy się
zweryfikują na tej liście którą zamieścimy nie muszą nic już robić. Ponieważ kolejna firma będzie się
kontaktowała  w  celu  podpisania  umowy  albo  państwo  będziecie  wybierali  firmę  z  którą  będziecie
zawierać umowę. Nie ma reguły jeśli chodzi o zasadę. Ja tylko chciałam dodać, że gmina nie miała
wpływu na typowanie adresów, żeby to było jasne nasze obiekty tez się nie znalazły na tej liście a
widzicie państwo jak ten internet jest nam niezbędny do pracy. Głos zabrała radny Łukasz Szwebel:
Czy wiadomo, czy ten wykonawca będzie w sołectwach światłowód?  Rozalia Adamska: Tylko Nowe
Warpno,  i  nie  trafię  panu  na  to  odpowiedzieć,  ponieważ  program KPO  o  którym właśnie  wspominał
dzisiaj, ze również obejmuje część adresów w tej chwili wykonawca nie podpisał umowy na realizacje
bo był bardzo krótki czas tak nam dzisiaj powiedział, więc nie wiadomo, taką ja mam wiedzę na ten
temat.  Głos zabrał Sołtys Sołectwa Brzózki Krzysztof Kalisz: Jeśli chodzi o Sołectwo Brzózki to to jedna
z  sieci  przyjmuje  zgłoszenie  i  jeśli  będzie  możliwość  podłączenia  i  w  tedy  podpisuje  umowę  i
doprowadza od domów. Także przez Brzózki idzie tylko kwestia techniczna, czy będzie możliwość
dociągnięcia kaucje na sprawdzenie 250 zł jeśli się okaże, że nie to zwracają. Burmistrz: Był zgłaszany
przez  jedna  z  mieszkanek,  czy  nie  pomyśleć  o  kołach  plastycznych  dla  dzieci,  od  razu  było
powiedziane, że nie koniecznie musi to dotyczyć uczniów którzy chodzą do naszej szkoły, że w ogóle
dla dzieci akurat dzieci tej mieszkanki nie chodzą do naszej szkoły. Ja powiem krótko tak, ze w chwili
obecnej  pani  dyrektor  biblioteki  złożyła  projekt  i  czeka  na  rozstrzygnięcie.  Wiadomo składa  się
projekty jak przejdzie to będziemy się cieszyli a on też zakłada między innymi zajęcia, warsztaty
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psychologiczne,  plastyczne,  półkolonie,  warsztaty  muzyczne,  spotkania  Kolendowe,  warsztaty
literacie,  więc  tam   jest  kilka  programów.   Jeszcze  jeden  temat,  5  kwietnia  będzie  finał
Nowowarpieńskiej Ligi Biegowej teraz w Nowym Warpnie. Centrum całości będzie się znajdowało w
rejonie Wioski Żeglarskiej wydzielane trasy w parku i też będzie podsumowanie całej ligi, wiec jeśli
państwo będziecie mieli tylko  czas to zapraszam do podejścia na zakończenie. Ci co nie widzieli to
zobaczą, że naprawdę ta inicjatywa jest super średnio 80 dzieciaków bardzo się angażowały w to
mocno brały udział a to będzie też takie podsumowanie, będą medale, statuetki, nagrody i myślę że
będzie fajna oprawa. Dyrektor generalny zawodów Marcin Różański czuwa nad wszystkim ze strony
technicznej,  organizacyjnej.  Głos  zabrała  Helena  Kowalska:  Do  dalszych  zgłoszeń,  odbyło  się  6
dyżurów radnych, podczas tych dyżurów mieszkańcy zgłaszali swoje problemy i uwagi. Dziękujemy
mieszkańcom za spotkania za udział i uwagi. Nie wybrzmiały jeszcze wszystkie udzielił informacji pan
dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej dał między innymi odpowiedzi, może przeczytam. Już nie
będę  czytała  jakie  były  pytania,  dokonano  przeglądu  ścieżki  rowerowej,  która  została  wstępnie
oczyszczona dmuchawami a kompleksowe przygotowanie do sezonu letniego nastąpi w pierwszej
połowie kwietnia wiadomo kończy nam się zima jeszcze raz trzeba będzie to przejrzeć. Dokonano
oceny  nawierzchni  drogo  do  oczyszczalni,  dokonano  częściowego  wypełnienia  większych  dziur.
Konserwacja  elementów placów zabaw w miesiącu  kwietniu  takie  przeglądy  i  naprawy  zostaną
przeprowadzone. Było również zapytanie do ZGK  o nieczytelność faktur. Zostało to załatwione w taki
sposób, że będzie to musiało być omówione z dostawcą programu komputerowego. Mam nadzieję, ze
te wskazówki przekażecie, aby to jak najbardziej uprościć, aby to było jak najbardziej czytelne dla
mieszkańców. Jeszcze taki był temat poruszony odnośnie kompostowników i tej dopłaty, może nie
będę zagłębiała  się  w ten  temat  bardzo  ale  zgadza się  jeżeli  jest  dużo  kompostowników to  ja
najbardziej możemy się pochylić nad większą dopłatą bo zgodnie z przepisami prawa wchodzą na
wskaźniki recyklingu mogą zadziałać. My musimy w tym celu zliczone z gminy, więc od państwa
zależy kto ile tych kompostowników ma ile tych gospodarstw domowych ma te kompostowniki ile
wykaże, że ma. Na pewno trzeba będzie podać ilość metrów sześciennych. Technicznymi sprawami
zajmiemy się później na spokojnie. Proszę przemyśleć czy nie jest to dobra droga, aby te wskaźniki
poszły nam w górę. Burmistrz:  Mieszkaniec po prostu zwrócił tu uwagę, że jeżeli jest mały upust na
kompostowniku to nie zachęca to do tego, aby kompostować u siebie bo jak ma mieć 3 lub 4 złote
mniej to woli mieć kubeł dodatkowy i nie mieć problemu. Helena Kowalska: Było jeszcze pytanie o
dzierżawę, czy są jakieś wolne miejsca na ogródek przydomowy. Jak by kiedyś tam się znalazł wolny
ogródek to proszę ogłoszenie zrobić, że gmina będzie wystawiała do przetargu na dzierżawę. To tylko
taka  prośba,  jedna  z  mieszkanek  chciałaby  jakiś  swój  mieć,  a  jakby  była  taka  możliwość.  O
zakłóceniach spokoju w parku koło ratusza, już nie będziemy mówić bo dziś była okazja.  Burmistrz:
Rozmawialiśmy z komendantem wskazywałem, że park i wioska żeglarska to są takie newralgiczne
punkty. Słuchajcie państwo, dwie ławki połamane. Rozmawialiśmy z komendantem o tym i mówił tez,
że na to zwrócił uwagę i policjantom w czasie odpraw też. Nie bez przyczyny była mowa o mapie
zagrożeń, to obliguję policję do sprawdzenia, jeśli jest tylko jedno zdarzenie, czy dwa to nie ale jak
wpłynie trzecie czy czwarte to muszę podjąć działania prewencyjno – kontrolne i w tedy w dany rejon
jadą. Jesteśmy małą gminą i mamy śladowy procent. To są anonimowe klika si w mapę i wybiera
zdarzenie.  Komendant  wywodzi  się  z  drogówki  i  z  takiej  kontroli  nietypowych  działań  on  tez
opowiadał, ze dla niego skuteczność nie polega na staniu dwie godziny i  kontrolować nietrzeźwych
kierowców lepiej wpaść na trzy godziny zmienić miejsce jak najczęściej, że na bocznych nie stoją to
nie  prawda  coraz  częściej  na  bocznych  stoją.  Pod  kontem  prewencji  na  weekendy  już  też
rozmawialiśmy w tym okresie letnim.  Głos zabrała Helena Kowalska:  W między czasie do rady
miejskiej wpłynęły pisma tj.: 1.     Prośba o rozpatrzenie wniosku o nadanie jednej ulicy w gminie
imienia Patriace’a Lumumby. W związku z powyższym przygotowany został projekt uchwały.

2.         Roczne sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej
oraz  ochrony  ofiar  przemocy  domowej  dla  Gminy  Nowe  Warpno  na  lata  2024-2030  Zespołu
Interdyscyplinarnego  w  Nowym  Warpnie  za  2024  rok.
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Sprawozdanie zostanie przedłożone Radzie Miejskiej zgodnie

z planem pracy w II kwartale 2024r.

3.         Informacja Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zmiany uchwały V/039/2024 Rady
Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 11 grudnia 2024 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe
Warpno na rok 2025 - w której nie stwierdzono naruszenia przepisów prawa, dającego podstawę do
stwierdzenia nieważności całości lub części uchwały. 

4.         Sprawozdanie z realizacji zadań Gminy Nowe Warpno z zakresu wspierania rodziny za rok
2024.

Sprawozdanie zostanie przedłożone Radzie Miejskiej zgodnie

z planem pracy w II kwartale 2024r.

5.         Odpowiedź Dyrektora ZGK na zgłoszenia mieszkańców podczas dyżuru radnych.

6.         Zawiadomienie o wszczęciu postepowania nadzorczego i rozstrzygnięcie nadzorcze w zakresie
stwierdzenia nieważności uchwały nr VI/055/2025 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z dnia 15 stycznia
2025r. w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady miejskiej w Nowym Warpnie do rozpatrzenia
skargi. W związku z powyższym przygotowany został projekt uchwały.

7.         Pismo kierowane przez Niezależne Samorządowe Stowarzyszenie Obywatelskie GRUPA STAFO
w  sprawie  wykluczenia  komunikacyjnego  mieszkańców  Gminy  Nowe  Warpno  oraz  wsparcia  w
realizacji projektu.

8.         Rozstrzygniecie nadzorcze stwierdzające nieważność  uchwały Nr VI/055/2025 Rady Miejskiej
w Nowym Warpnie z dnia 15 stycznia 2025 roku w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady
Miejskiej w Nowym Warpnie do rozpatrzenia skargi. W związku z powyższym przygotowany został
projekt uchwały.

Czy  mamy jeszcze  jakieś  pytania?  Głos  zabrał   Radny  Marcin  Olek:  Ja  mam pytanie  tylko  od
mieszkańców do pana dyrektora ale to nie moje tylko przekazuję:  Po pierwsze w przypadku tej
informacji o modernizacji sieci wodociągowej wiadomo ostatnio były z tym problemy czy mógłby pan
uszczegóławiać informację na czym ta modernizacja polega, na przykład wymiana zasuwy na nową to
jest  jedno.  Dwa  od  mieszkańca  mam  taką  uwagę,  czy  ewentualnie  gdzieś  mógłbym  nam  tu
przedstawić w jakiejś formie tabelarycznej ilość hydrantów ile mamy ich w mieście, które są sprawne,
które działają, które są nieczynne? Czy  mógłby pan nam jakoś to przedstawić albo wrzucić na stronę
komunalki, albo też udostępnić gdzieś tutaj jak się spotykamy na sesji, był bym bardzo zobowiązany.
Trzecia sprawa to jest przy Dino byłem na wizji i teraz tak panowie jak ścinali drzewa to było widać jak
był ten wysięgnik ma to oparcie to jak oparli o chodnik to chodnik po prawej stronie patrząc  kierunku
Nowego Warpna to całe to obrzeże jest tak pofalowane i kostka też, czy ewentualnie była robiona
jakaś  dokumentacja  fotograficzna  zanim  wykonawca  Dino  wszedł  na  budowę?  Czy  ewentualnie
mógłby pan porozmawiać  to nie jest cały chodnik tylko dwie skrajne z jednej i drugiej strony. Jeszcze
jedna sprawa wynikająca z tej mojej wizji, teren Dino to jest 0,3h teren był nieutwardzony spływ
wynosił około 3 litrów jeżeli był nieutwardzony około 25 litrów. Dino ma odprowadzenie do rowy, który
ciąży do kanału między ulicą dworcową a między starym bosmanatem portu jak byłem na wizji
lokalnej to te kanały rozprowadzające są połamane zniszczone nie odprowadzają w skutek czego na
tej działce między parkingiem a bosmanatem jest już jezioro i teraz jeżeli teraz mamy pogodę suchą
będzie lipiec-sierpień. Czy moglibyście ewentualnie spojrzeć czy da się coś zrobić z tymi kanałami,
które tam są pozarastane, bo one faktycznie tam są popękane i poniszczone a będzie na pewno jakiś
problem jak to miejsce wyleje. Różnica terenu między tym jeziorkiem 0,54 a parking jest 0,73 nie
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wielka różnica.  Burmistrz: Tak wczoraj pan to zgłaszał na komisji faktycznie jest tam niewielka różnic i
pan mówił, że gdzieś tam są kanały przytkane. Lepiej teraz to zrobić niż czekać na ulewę i dodatkowa
powierzchnia. Roberty Rogowski: Odnośnie prac, które były wykonywane na Wojska Polskiego, tam
odbyła się wymiana zasuwy. Ta zasuwa była z lat 70 -tych. Marcin Olek: O co mi chodzi panie
dyrektorze, o to, że jak pan piszę o pracach to żeby to był konkret w komunikacie  np. wymiana
odcinka rur. Roberty Rogowski: Co do Ppoż. To my mamy zrobiony taki wykaz który przekazywaliśmy
strażakom aktualizację, na bieżąco. Marcin Olek: Jak by mógł pan gdzieś udostępnić to był bym
wdzięczny. Głos zabrał Mariusz Wnuk: Kiedy można liczyć na zamontowanie spowalniaczy?  Burmistrz:
Jest to już w organizacji ta sama osoba robi nam dwa przejścia dla pieszych przy placu zabaw na
Polnej  i  na  organizację.  Rozmawialiśmy  też  z  panią  sekretarz  i  monituję  to  żeby  przyspieszyć.
Podgrodzie to jest nasza droga jak będę miał zatwierdzoną organizację ruchu to zlecam i stawiają. Ten
projekt dotyczący przejścia to musi zatwierdzić w zarządzie dróg wojewódzkich, i Starostwo. Byli tam
też mieszkańcy jak był pan inspektor z powiatu i patrzyliśmy co zrobić, jak pan inspektor z powiatu. 
Mariusz Wnuk: Jest ciągły temat z gabarytami.  Burmistrz: Rozmawialiśmy na temat wprowadzenia
uchwały usługi odbioru, trzeba będzie to skalkulować wycenić. Ustawa o utrzy6maniu czystości daje
nam tą możliwość, że gmina może prowadzić odpłatne usługi w ramach tego systemu. Być może w
tedy byłaby to jedna z takich form. Druga też rozwiązaliśmy w tym roku przeprowadzenie zbiórki
gabarytów. Taką usługę mnożna ustanowić ale myśl, ze parę lat minęło. Patrząc w raporty o stanie
gminy od 40-50 ton mamy co roku gabarytów z naszej gminy a to jest naprawdę dosyć duża ilość.
Faktem jest że meble są dostępne i ludzie wymieniają , ale jest to znaczny koszt w systemie.  Będą to
decyzję konkretnie wpływające na budżet ale trzeba będzie je podjąć. Mariusz Wnuk- Ostatnie pytanie
do pana dyrektora. Jak to wygląda z oddawaniem tekstyliów na PSZOK? Robert Rogowski: Nie ma
problemu pracownicy są poinformowani a na naszej stronie bip jest informacja także jak najbardziej w
woreczkach proszę przywozić. Burmistrz: Zwracał się do nas PCPK dwa razy umawiali termin bo chcieli
swoje  kontenery  postawić  bo  mniej  zapłacimy za  utylizację  oni  rzeczy  odbiorą.  Odbierają  to  w
systemie workowym. Też rozważaliśmy ale musimy o tym rozważyć, czy nie wykorzystać naszych
dzwonów pojedynczo, to i tak pójdzie do utylizacji a nie do użycia, ale to zobaczymy też pry rozmowie
o zmianie do uchwały.  Jolanta Falkowska-Sobolewska: Chciałabym zapytać, czy któryś z dyżurów
radnych mógłby się odbyć na terenie Osiedla Podgrodzie? Nie wiem gdzie ale może znalazło by się
użyczenie na parę godzin, pomieszczenia w ratuszu, czy kościele. Dlatego, że to jest odległość i na te
1,5 godzin do Nowego Warpna nikt nie przyjedzie. Helena Kowalska: Słuchajcie bardzo fajnie my
jesteśmy  radnymi  gminy,  więc  stad  chciałam  żeby  były  tutaj,  ale  oczywiście  nic  nie  stoi  na
przeszkodzie żeby któryś z dyżurów będzie na terenie sołectw no ale tam są świetlice.   Jolanta
Falkowska-Sobolewska: No i to jest właśnie kolejny z powodów dla których świetlica w Podgrodziu by
się jak najbardziej przydała. Burmistrz: Jestem po rozmowie z panią przewodniczącą rady osiedla ,
chcę jasno powiedzieć, ze jeżeli chodzi o Podgrodzie to musi być konsensus w osiedlu nie chciałbym
podejmować  decyzji  za  mieszkańców.  Czy  chcą  czekać  na  budowę  nowej  świetlicy  w  jakiejś
perspektywie czasowej czy mamy iść w kierunku przejęcia hali która ma walory historyczne ładny
teren i tak dalej. Rozmawialiśmy z przewodniczącą rady osiedla, że wchodzi w rachubę zebranie rady
osiedla żebyśmy o tym porozmawiali.  Oczywiście żeby był protokół ze spotkania żeby był wniosek
wynikający  z  rady  osiedla,  że  idziemy w takim kierunku,  ja  wstępnie  mogę  powiedzieć,  że  po
rozmowach z zarządem prawdopodobnie byłaby możliwość otrzymania tej hali i to jest informacja z
tego tygodnia w darowiźnie. W czasie spotkania z mieszkańcami przedstawimy za i przeciw. Tej hali
nie ogrzejemy całej, ale wydzielenie pomieszczenia to też nie są małe pieniądze. Ta sala nie jest w
najgorszym stanie wymaga naprawienia parkiet cyklinowania i polakierowania, w brew pozorom nie
ma wilgoci a jest od lat nieogrzewane. Wyprowadzona wentylacja i cyrkulacja powietrza i to tą halę
uratowało.  Jeżeli  będzie  decyzja  mieszkańców.  Mamy  podpisane  umowy  użyczenia.   Jolanta
Falkowska-Sobolewska: Muszę zadać następne pytanie i to z Mieroszowa, czy na drodze przejazdowej
przez Miroszewo nie można by było założyć progów zwalniających, byłam świadkiem parogodzinnej
bytności i faktycznie to co się działo w sobotę i niedzielę…… nie słyszałam tego wcześniej. Obawiam
się, że ci motocykliści przenieśli się z Podgrodzia na Miroszewo. Jest piękna równa droga kłady i
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motocykliści.  Burmistrz:   Progi  zwalniające  musiały  by  być  za  wysokością  budynków.  Jolanta
Falkowska-Sobolewska: No właśnie u nas są takie obwarowania tym że to musi byś tu 40 metrów, 
tam 40 metrów. Mierzym progami stoi na każdej ulicy wiem może mają inne warunki.  Burmistrz: To
jest do dyskusji,  otworzyliśmy progi w Myśliborzu Wielkim, ale teraz panie burmistrzu jeszcze by
trzeba było ze dwa na początku, i będzie tak przez całą miejscowość 4 progi ma 700 metrach.  Jolanta
Falkowska-Sobolewska:  Miroszewo również zgłasza czy w ramach tego zakładanie oświetlenia na
Podgrodzie,  nie  można  założyć  jakiegoś  oświetlenia  na  Miroszewo?  Tam nie  ma  żadnej  lampy.
Dosłownie, wczoraj przed komisjami się przejechałam.  Burmistrz:  Rozumiem,  że mieszkańcy chcieli
by mieć oświetlenie . Odcinek do podgrodzia mam nadzieję, że do końca maja będzie dociągnięte i my
jako gmina nie płacimy nic, Jeden mieszkaniec był i słusznie, ze przydało y się połączenie Karczno –
Podgrodzie bo tym chodnikiem chodzą ludzie  i  jak idzie się wieczorem to jest zupełnie ciemno.
Porozmawiam z enea oświetlenie jaki oni by mieli palny inwestycyjne. To jest dość długi odcinek i to
nie można iść z tej zetki oni ciągną oddzielną linię, bo co innego jest enea operator a co innego enea
oświetlenie.  Jolanta Falkowska-Sobolewska:   Po pierwsze panie dyrektorze chciałam panu bardzo
podziękować za wysprzątanie Podgrodzia, chyba wysepka nigdy nie była taka elegancka  i ulice też.
Mam pytanie  z  terminem, kiedy w Miroszewie stanie  tablica  informacyjna.  Bardzo pana proszę,
konkretnie, kwiecień .  Robert Rogowski: Zamówimy i w kwietniu będzie. Umówmy się, że do 15
kwietnia.  Aleksandra Wis: Panie burmistrzu była taka prośba od nas dotycząca remontu przedszkola,
żeby zwrócić większą uwagę na to jak wygląda plac zabaw, przedszkole nie jest wyłączone z pracy
tam przychodzą dzieci.  Burmistrz:  Jutro o godzinie 11:00 jest rada budowy przyjeżdża inspektor
nadzoru, wykonawca, sze4f firmy i będziemy od jedenastej zaczynamy spotkaniem przy przedszkolu a
potem u mnie i będziemy rozmawiać. Marcin Olek:  To jeszcze przy okazji, czy elementy z rozbiórki
można kłaść na rusztowaniu? Burmistrz:  Zabezpieczenie rusztowania nad przedszkolem, też jest
niewłaściwe, porządek na budowie, ale niektóre elementy muszą być zabezpieczone. Piotr Skirmunt: 
W sprawie tych radarów z pomiarem prędkości tam pieniążki zostały zabezpieczone, czy robimy coś w
tym kierunku?   Burmistrz: Tak, przy Wojska Polskiego , na tą chwilę jest uzgadniana organizacja
ruchu i zatwierdzona przez starostę
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13.  Uchwała Nr VII/057/2025

14.  Podjęcie uchwały w sprawie stanowienia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na
rok 2025

15.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

16.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

17.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VII Sesji Rady Miejskiej

18.  Uchwała Nr VII/058/2025

19.   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki  nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Warpno w 2025 roku”

20.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

21.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

22.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VII Sesji Rady Miejskiej

23.  Uchwała Nr VII/059/2025

24.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  do  zasobów mienia
gminnego Gminy Nowego Warpna nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa.

25.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

26.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VII Sesji Rady Miejskiej

27.  Uchwała Nr VII/060/2025

28.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Warpno

29.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

30.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VII Sesji Rady Miejskiej

31.  Uchwała Nr VII/061/2025

32.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 5 lat.

33.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VII Sesji Rady Miejskiej
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34.  Uchwała Nr VII/062/2025

35.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/044/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie z
dnia 11 grudnia 2024 roku

36.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VII Sesji Rady Miejskiej

37.  Uchwała Nr VII/063/2025

38.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi

39.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VII Sesji Rady Miejskiej

40.  Uchwała Nr VII/064/2025

41.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku

42.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu VII Sesji Rady Miejskiej

43.  Uchwała Nr VII/065/2025

    Protokół został przyjęty na VIII sesji IX Kadencji Rady Gminy Nowe Warpno w dniu 23 kwietnia
2025. 

sporządził
Kamila Kryger

przewodniczący
Helena Kowalska


